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>> Sayfa 2’de

Kar yağışı nedeniyle kent merkezinde ve
bağlı mahallelerde Aziziye Belediyesi tara‐

fından hummalı bir çalışma yürütülüyor. Caddeler,
kaldırımlar, sağlık ocakları ve eğitim kurumla‐
rının temizliğine öncelik verildiği çalışmalar
vardiyalı bir şekilde devam ediyor. Beyaz Masa
biriminde 7‐24 gelen talepler değerlendiriliyor.

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan,” Fen İşleri Müdürlüğümüze bağlı ekipler

karla mücadele alanında önemli bir efor sarf edi‐
yorlar. Özellikle karla mücadele etkin hareket
edebilmek adına bir kriz masası oluşturduk.
Kriz masasının kontrolünde çalışmalar koordineli
bir şekilde devam ediyor” dedi. >> Sayfa 3’te
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Aziziye Belediyesi kent merkezinde ve kırsalda karla mücadele çalışmalarına aralıksız
devam ediyor. Bölge genelinde süren yoğun kar yağışı Aziziye’de de etkisini gösteriyor.

9

Dondurucu Soğuklarda 
Üretim Yapılacak

16
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12

Belediyeyi Test Etti

Miniklerin Çağrısına 
Duyarsız Kalınmadı

Erzurum’un Aziziye ilçe‐
sindeki ilkokullarda okuyan 25
öğrenci Aziziye Belediyesi, Kar
Spor ve Erzurum Kayak Kulü‐
bü’nün desteği ile düzenlenen

kursta kayak yapmayı öğrendi.
Yarıyıl tatili boyunca Palandö‐
ken’de kayak öğrenen öğren‐
ciler, düzenlenen törenle ser‐
tifikalarını aldı. >> Sayfa 24’te

Aziziyeli Çocuklar 
Geleceğe 
Kayıyor
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Anadolu’da el tezgâhlarında dokunan
ve özellikle Erzurum’da kadınların

geleneksel giysileri arasında yer alan ‘ehram’
yazın serin kışın da sıcak tutuyor. Bazı böl‐
gelerde ‘ihram’ olarak adlandırılan ehram
dokumacılığından yapılan yelek, çanta,
masa örtüsü, seccade gibi pek çok ürün,
kent sakinlerinin yanı sıra yerli ve yabancı
turistlerin de ilgi odağı oluyor.

Erzurum’un yöresel kıyafeti olan ve
Aziziye Belediyesi tarafından ‘Erzurum
Ehram Kumaşı’ olarak tescillenen ehrama,
komşu il sahip çıktı. ‘Bayburt Ehramı’,
Bayburt Üniversitesi’nin girişimiyle Türk
Patent ve Marka Kurumu tarafından tes‐
cillenip, coğrafi işaret belgesi aldı.

Erzurum’dan Tepki Var 
Erzurum ile özdeşleşmiş olan ehrama

Bayburt’un sahip çıkmasını eleştiren Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan,
belediye olarak ehramın tescilini 2017 yı‐
lında aldıklarını söyledi. Geçtiğimiz yıl Eylül
ayında Ankara’da düzenlenen 2. Uluslararası
Coğrafi İşaretli Ürünler Zirvesi’ne katıldık‐
larını hatırlatan Başkan Orhan, “19‐21 Eylül
tarihleri arasında düzenlenen zirvede Er‐
zurum’u geleneksel kıyafetimiz ehramın
tescilini alan Aziziye Belediyesi temsil etti.
Yerli ve yabancı yüzlerce katılımcının yer
aldığı organizasyonda belediyemizin açtığı
standa, yöresel kıyafetimiz ehram, modern
tasarımlar ile uluslararası camiaya tanıtıldı.
Sayın Cumhurbaşkanımızın eşleri Emine
Erdoğan Hanımefendi, belediyemizin stan‐
dını gezerek Erzurum ehramını inceledi
ve çok beğendi. Kendilerine ehramdan ya‐
pılmış şal hediye ettik” dedi.

Haklarımızı Sonuna Kadar Arayacağız
Türk Patent ve Marka Kurumu’na

‘Bayburt Ehramı’ olarak tescil için baş‐
vurduğunda itiraz ettiklerini dile getiren
Başkan Orhan, “ yaptığımız itiraz değer‐
lendirmeler sonunda kabul edilmedi. Ka‐
rara itiraz edeceğiz. Ehramın başına ‘Bay‐
burt’ ibaresinin konulması gerçeği de‐
ğiştirmez. Erzurum’un hakkını aramaya
devam edeceğiz” diye konuştu.

Erzurum’un 9 Adet Tescilli Ürünü Var
Erzurum İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü

tescillenen coğrafi işaretli ürünleri isim

isim açıkladı.
Açıklamada; Er‐
zurum’un “Coğra‐
fi İşaretli Ürünle‐
rinin” Civil Peynir,
Ehram(İhram), Hı‐
nıs Fasülyesi, İspir
Kuru Fasülyesi, Ka‐
dayıf Dolması, Karna‐
vas Dut Pekmezi, Küflü
Civil Peyniri(Göğermiş
Peynir), Oltu Taşı ve Oltu
Çağ Kebabı, olmak üzere
toplam 9 Adet ürün bulunduğu belirtildi.

Ehram Dokumacılığı
Ehram, ince eğrilmiş koyun yününden

yapılan, düz yüzeyli mekikli dokumanın ve
bu dokumanın iki kanadının birleştirilmesiyle
elde edilen kadın dış giysisinin adıdır. Ehram
daha çok Erzurum, Gümüşhane ve Bayburt

illeri başta olmak üzere, buralara yakın il‐
lerdeki el tezgahlarında üretilip kullanılır.
Yazılı kaynaklarda ehramın ilk ne zaman
dokunmaya ve kullanılmaya başlandığına
ilişkin kesin bilgiye ulaşılamamakla birlikte
bugünkü şekliyle 1850’li yıllardan beri kul‐
lanıldığı belirtilmektedir. Ehram dokumacı‐
lığından tasarlanan yatak örtüsü, masa örtüsü,
modernize edilmiş kadın giysileri (yelek,
şal, fular, şapka) ve çanta gibi aksesuarlar
da üretilmektedir.

Erzurum’un yöresel kıyafeti olan ve
Aziziye Belediyesi tarafından ‘Erzu-
rum Ehram Kumaşı’ olarak tescil-
lenen ehrama, komşu il Bayburt
sahip çıktı. Aziziye Belediye
Başkanı Muhammed Cevdet Orhan,
belediye olarak ehramın tescilini
2017 yılında aldıklarını belirterek
karara tepki gösterdi.

Ehram Erzurum’un Kültürüdür
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Erzurum geneli nüfusu azal‐
masına rağmen son beş yılda
nüfusu süratle artan Aziziye

geçen yıl ki nüfusunu bu yıl 1.213 kişi
artırdı. Son yapılan Adrese Dayalı Nüfus
Kayıt Sistemine göre Erzurum'un 2019
yılı nüfusu 762 bin 62 kişi olarak kayde‐
dildi. 3 merkez ilçeden biri olan Aziziye'nin
nüfusu 2018 yılında 62 bin 289 iken 2019
yılında 63 bin 502 olarak belirlendi.

Aziziye’nin nüfustaki bu artış belediye
hizmetlerinin başarısı olarak görülüyor.
Bununla birlikte Asayiş sorunlarının olma‐
ması yerel yönetimlerde artan yatırımlar
nedeniyle vatandaşların uydu kent olarak
gördüğü Aziziye’ye her yıl artan rağbet bu
yılda devam etti. Özellikle imar uygulama‐
larının da bunda etken olduğu görülüyor. 

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, Erzurum’un batıya açılan
kapısı olarak görülen Aziziye İlçesi’nde
kentsel dönüşüm çalışmaları ile birlikte
vatandaşların belediyecilik hizmetlerinden
maksimum faydalanması için çaba göster‐

diklerine işaret etti. Başkan Orhan,” Aziziye
Belediyesi olarak ilçede vatandaşların bek‐
lentilerinin en hızlı ve en fazla fayda sağla‐

maları için projeler üretiyoruz. Nüfus artı‐
şının son yıllarda artmasında bunların
etkili olduğu kanaatindeyiz” diye konuştu.

Sosyal Projelere Ağırlık Vereceğiz
Aziziye ilçesinde artan nüfusa oranla

belediyecilik hizmetlerinde özellikle sosyal
projelere ağırlık vereceklerinin altını çizen
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cev‐

det Orhan, vatandaşların şehir merke‐
zinde aradıkları sosyal mekanların ar‐
tırılması yönünde çalışmaları olduğunu
hatırlattı. Başkan Orhan, “Aziziyemiz
Erzurum’un en genç ilçesi olması
hasebiyle gecekondulaşmanın en
az olduğu ilçelerden biridir. Bunlarla
birlikte sürekli olarak inşaat firma‐

larının da gözdesi olmuş durumda.
Her yıl yüzlerce konut üretilen böylesi

bir yerde elbette ki nüfusun artış gös‐
termesi de kaçınılmazdır. Vatandaşı‐
mızın en huzurlu ilçe olması nedeniyle
de rağbetini görmezden gelemeyiz. Yeni

sosyal mekanların oluşmasını hem teşvik
hem de belediye eliyle yaptırılması
hususunda gayret gösteriyoruz. Gelecek
yıllarda da ilçemizin nüfusunun artması
içten bile değildir” şeklinde konuştu.

Karla mücadele ekipleri önceden
yapılan planlama doğrultusunda ilçe‐
deki; cadde ve sokaklarda kar küreme,
tuzlama ve buzlanmayı önleyici solüsyon
serpme çalışması yaptı. Okul ve sağlık
ocakları gibi öncelikli alanlarda çalış‐
malarını sürdüren ekipler, vatandaşların
rahatlıkla yürüyebilmeleri için kaldı‐
rımlarda da temizlik çalışmalarına de‐
vam ediyorlar.  69’u mahalle statüsünde
köy olmak üzere toplam 72 mahallesi
bulunan Aziziye’de karla mücadele kap‐
samında başta acil hastaların sağlık hiz‐
metlerine ulaştırılması ve okul yollarının

açık tutulmasına öncelik veriliyor. Oluş‐
turdukları kriz masası ile kış nedeniyle
yaşanabilecek problemlerin önüne geç‐
meyi hedeflediklerini belirten Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan, “ Çok geniş bir coğrafi bölgede
hizmet vermekteyiz. Yoğun kar yağışıyla
birlikte yaşanabilecek sorunların önüne
geçebilmek adına tüm imkanlarımızı
seferber etmiş durumdayız. Ekip arka‐
daşlarımız çalışmalarını titizlikle yürü‐
tüyorlar” dedi.  Aziziye Belediyesi Çağrı
Merkezi’nin vatandaşların talep ve so‐
runlarını bildirebilmeleri için 7‐24 görev
yaptığını belirten Başkan Orhan,” Bele‐
diyemizin Beyaz Masa hattı, Whatsapp
hattı, sosyal medya mecralarındaki ad‐
reslerimizin tamamında vatandaşları‐
mızın talepleri için günün her saatinde
hizmet vermekteyiz” ifadelerini kullandı.  

Aziziye Belediyesi’nde 
Kış Seferberliği
1702 kilometrekare alana sahip bir

ilçeye hizmet ürettiklerini hatırlatan Azi‐
ziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan, Yaptıkları her hizmette olduğu
gibi, karla mücadele çalışmalarını da

etkin bir şekilde sürdürmek ve vatan‐
daşları mağdur etmemek adına yüksek
bir performans sergilemek istediklerini
söyledi. Geniş hizmet alanında karla mü‐
cadele çalışmasının gerek araç ve donanım
gerekse yakıt gideri bakımından oldukça
maliyetli bir iş olduğunun altını çizen
Başkan Orhan, “Halkımızın mağdur ol‐
maması için her türlü tedbiri alıp, tüm
imkanlarımızı seferber etmiş bulunuyo‐
ruz. Ekiplerimiz ve araçlarımız hazır du‐
rumdadır. İnşallah kış sezonunu halkı‐
mızın rahat bir şekilde geçirmesi için eli‐
mizden geleni yapacağız” diye konuştu.

Nüfus Artışında Beklenen Gelişme 

Aziziye’nin Cazibesi Sürüyor

7/24 Kışla Mücadele

   Erzurum’un Aziziye İlçesi Belediyesi’ne bağlı karla mücadele ekipleri vatan-
daşların kar yağışında sorun yaşamamaları için çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor. Aziziye Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekipler kar
yağışının başlamasıyla birlikte yaşanabilecek olumsuzlukların önü geçe-
bilmek adına tüm tedbir ve önlemleri aldı.

Erzurum’un son yıllarda en fazla popülaritesi artan ilçelerin
başında gelen Aziziye son Türkiye İstatistik Kurumunun 2019
nüfus sayımı ile yine Erzurum’un en cazip ilçelerinden biri oldu. 

Erzurum’un son yıllarda en fazla popülaritesi artan ilçelerin
başında gelen Aziziye son Türkiye İstatistik Kurumunun 2019
nüfus sayımı ile yine Erzurum’un en cazip ilçelerinden biri oldu. 

Erzurum’un son yıllarda en fazla popülaritesi artan ilçelerin
başında gelen Aziziye son Türkiye İstatistik Kurumunun 2019
nüfus sayımı ile yine Erzurum’un en cazip ilçelerinden biri oldu. 
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Hazırlanıyor
Belediyecilik hizmetlerinde hemen her alanda varlığını hissettiren 

Aziziye Belediyesi, Ankara ATO’da düzenlenen Akıllı Şehirler fuarında
dikkatlerini üzerine topladı. Erzurum Teknik Üniversitesi Mühendislik

Fakültesi öğrencilerinin Alperhan Akbulut kaptanlığında kurduğu TULPAR
takımının 3 ay içerisinde uçuşa hazır hale getirdiği prototip İnsansız Hava

Aracı, belediyecilik hizmetlerinde Erzurum’da ilk olma özelliği taşıyor. 

Aziziye Belediyesinin destek‐
leri ile tamamlanan Aşkar
İnsansız Hava Aracının be‐

lediyecilik hizmetlerinde büyük ölçüde
hizmetlerin tamamlanmasında kulla‐

nılması öngörülüyor. 40 kilometre
haberleşme menzili olan Aşkar’ın

20 dakika süreyle havada ka‐
labildiği belirtildi. Aziziye Be‐

lediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, İHA’ların
uzun süreli havada kalış
sürelerinin ve menzille‐
rinin artırılması konu‐
sunda desteklerinin sü‐
receğini ifade etti.  

İHA’lar Azizi-
ye’de Büyük Çığır
Açacak

Aziziye Beledi‐
yesinin hizmet ala‐

nı olarak Er‐
zurum mer‐
kez beledi‐
yeleri içire‐
sinde en faz‐
la coğrafi
alana sahip
o l d u ğ u n u
h a t ı r l a t a n
B e l e d i y e
Başkanı Mu‐
h a m m e d
Cevdet Or‐
han, özellikle
kış aylarında

zorluğu hissedilen hizmet çalışmala‐
rının İnsansız Hava araçları ile mini‐
mize edilebileceğinin altını çizdi.
İHA’lar sayesinde kapalı köy yollarının
belirlenmesi ve eksik hizmetlerin be‐
lirlenmesinin mümkün olacağını söy‐
leyen Başkan Orhan, “Savunma sa‐
nayimizde dünyada ilk sıraları alan
İnsansız Hava Araçlarımız yerel yö‐
netimlerin hizmetlerinde de rol ala‐
caktır. Özellikle Aziziyemiz 1702 ki‐
lometrekare alanıyla Erzurum’un en
geniş ilçeleri arasında olması hasebiyle
mahallelerimize ulaşım konusunda
zorluklar yaşanabiliyor. İHA’larımızla
artık ilçenin kontrolünü sağlamamız
mümkün olmakla birlikte belki de
tek koordinat vererek imar ve çevresel
hizmetlerin denetimini sağlamış ola‐
cağız” diye konuştu.

Aziziye Belediyesi ile Erzurum Tek‐
nik Üniversitesi Mühendislik Fakültesi
öğrencilerinin kurduğu TULPAR İn‐
sansız Hava Aracı takımı arasında iş‐
birliği protokolü imzalandı. Kulüp öğ‐
rencileri tarafından önceden hazırlanan
TEKNOFEST yarışmasında dereceye
giren AŞKAR isimli insansız hava aracı,
belediye hizmetlerinde kullanılmak
üzere yapay zeka aracılığıyla yeniden
şekillendirildi. Havadan görüntü ala‐
bilme avantajı bulunan AŞKAR’dan ön‐
celikle havadan denetleme, kaçak ya‐
pılaşma, koordinat denetimi, kaçak
hafriyat dökümü tespit noktasında fay‐
dalanılacak.  AR‐GE çalışmasıyla birlikte
diğer hizmetlerde kullanılabilecek.

Türkiye Belediyeler Birliği tarafından An‐
kara'da düzenlenen Akıllı Şehirler ve Belediyeler
Kongre ve Sergisi’nde Aziziye Belediyesi de ka‐
tıldı. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın
da katılımı ile gerçekleşen sergide, Aziziye Be‐
lediyesi ile Erzurum Teknik Üniversitesi Mü‐
hendislik Fakültesi ortaklığında uygulanan proje
kapsamında üretilen AK Tolgalı ve Aşkar isimli
insansız hava araçları fuarda boy gösterdi. 

Akıllı Şehirler Kongresi’nde, belediyecilik hiz‐
metlerinde kullanmak üzere destekledikleri in‐
sansız hava araçları ile katılım sağladıklarını be‐
lirten Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cev‐
det Orhan, belediyecilik hizmetlerinde İnsansız
Hava Araçları ile büyük ölçüde mesafe kat ede‐
ceklerinin altını çizdi. ‘Projede emeği geçen Er‐
zurum Teknik Üniversitesi Mühendislik Fakültesi
öğrencilerine çok teşekkür ediyorum’ diyerek
sözlerine başlayan Başkan Orhan, “Aziziye bele‐
diyesiyle birlikte çalışan TULPAR İnsansız Hava
Aracı takımı ile Akıllı Şehirler Kongresine katılma
kararı aldık. İlçe sınırları içinde kaçak yapıların
tespiti ve acil durumlarda personel gönderimine
gerek duymadan anında müdahale ile çalışma
yapma gayretindeyiz. Böylelikle büyük mesafe
kat edeceğimiz kanaatindeyim” diye konuştu.

Koordinatları Girmek Yeterli
Tamamen otonom olan İnsansız Hava

araçları 30 dakika havada kalma yetisine
sahip olmakla birlikte ortalama 80 kilometre
hıza kadar erişebiliyor. İlçe sınırları içinde
istenilen bölgeleri koordinatlar girilerek ta‐
rama özelliğinde olan İHA’ların eksikliği his‐
sedilen birçok belediye hizmetlerinde kulla‐
nılması amaçlanırken ETÜ Mühendislik Fakültesi
tarafından geliştirilmesi ve havada kalma süre‐
lerinin artırılması hedefleniyor.

Son yıllarda popülaritesi artan ve Türkiye’de pek az belediye tarafından uygulanabilen
İnsansız Hava Aracı sistemleri ile belediye hizmetleri kervanına Aziziye Belediyesi de katıldı.

Aziziye’de Dijital 
Belediyecilik Atağı
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Eğitimci ve İş Hayatı Uzmanı Tarkan Zengin’in
moderatörlüğünde Cumhurbaşkanı Başdanış‐
manı Dr. Mücahit Küçükyılmaz ve Yeni Şafak

Gazetesi yazarlarından Ersin Çelik’in panelist olarak ka‐
tıldığı  konferansa Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, AK Parti İl Başkan vekili Rıza Altunayar,
AK Parti Aziziye İlçe Başkanı Ensar Coşkun, Yakutiye
Belediye Başkanı Mahmut Uçar, Palandöken Belediye
Başkanı Muhammed Sunar ve vatandaşlar katıldı. 

Yoğun ilginin görüldüğü konferansta açılış konuşmasını
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan yaptı. Başkan
Orhan, Türkiye’nin güncel meselelerinin ele alındığı böyle
bir organizasyonun 15 Temmuz şehidi İlhan Varank’ın
isminin verildiği bir mekanda yapılmasının önemine de‐
ğindi. 15 Temmuz gecesi Şehit Varank’ın Çanakkale ge‐
çilmez nidalarıyla İstanbul Büyükşehir Belediyesi önünde
şehadet şerbetini içtiğini hatırlatan Başkan Orhan, “15
Temmuz darbe girişiminden haberdar olur olmaz hiç
düşünmeden sokağa çıkan ve Vatan Caddesi’ndeki Emniyet
Müdürlüğü önünde kalabalıkların arasına karışan Prof.
Dr. İlhan Varank, darbecilerin planlarını bozmak için
canını ortaya koydu. Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın çağrısı
ile sokağa dökülen halkın direnişi sonuç verdi ve Vatan
Caddesi’ne gelen darbeci askerler teslim oldu. Yalnız
darbe henüz bitmemişti. İstanbul Büyükşehir Belediyesi
önünde çatışma olduğunu öğrenen İlhan Hoca, direnişini
sürdürmek için hemen oraya koştu. Darbeciler ele geçir‐
dikleri İstanbul Büyükşehir Belediyesi'nin Başkanlık
Girişi önünde halkı hedef alarak ateş etmeye başladı.
Her sıkılan kurşunda bir kişi yere düştü. Etrafındaki in‐
sanlara ağabeylik yapıp onları koruyan Varank, gençlere
ateş edilen yerleri göstererek uyardı. Prof. Dr. İlhan
Varank, “Burası Çanakkale'dir” diye bağırdığı sırada dar‐
becilerin sıktığı kurşunla yer düştü. Yarası ağırdı ama o
pes etmedi, etrafındaki insanlara “Sakın korkmayın” dedi.
Varank’ı hemen bir arabaya bindirip hastaneye gönderdiler.
Ve İlhan Hocamız hastanede şehit düştü. Prof. Dr. İlhan
Varank’ın adını yaşatmak adına ismini verdiğimiz bu
güzel mekanın ileriki zamanlarda da halkı bilgilendirmek
adına daha farklı konu ve konukları ağırlayacağını umu‐
yorum” şeklinde konuştu.

Türkiye’siz Bir Dünya Planı İşlemiyor
Konuşmasının son bölümünde Türkiye’nin son ay‐

larda yaşanan Doğu Akdeniz ve Libya ile yapılan Mün‐
hasır Ekonomik Bölgesi anlaşmasına da değinen Başkan
Orhan, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın, Türk
siyasetine adını altın harflerle yazdırdığını söyledi.
Dünya siyasetine yön veren Türkiye’nin, her geçen
gün gücüne güç kattığını anlattı. Başkan Orhan, “Göreve
geldiğimiz günden bu yana kültürel ve sanatsal faali‐
yetler adına her zaman varlık gösterdik bundan sonraki
görev süremizde de aynı özveriyi gösterip halkımızın
bu anlamda istifadesine sunacağımız çalışmalar ola‐
cağını yinelemek istiyorum.  Hiç şüphesiz ülke tarihine
adını altın harflerle kazımış Cumhurbaşkanımız ön‐
cülüğünde AK Partimizin son yıllarda dünya siyasetine
yön verdiğini müşahede etmekteyiz” dedi.

Dünya Barışı Güçlenen Türkiye İle Mümkündür
Son yıllarda başta savunma sanayi olmak üzere tüm

alanlarda hızla büyüyen Türkiye’nin dünya barışına da
katkı sağladığına dikkat çeken Eğitimci ve İş Hayatı
Uzmanı Tarkan Zengin, 15 Temmuz 2016’da meydana
gelen darbe kalkışmasından sonra Türk Silahlı Kuvvet‐
lerinin birçok yönetim kademesinin terör örgütlerinden
temizlendiğine vurgu yaptı. Bu durum sonrasında Tür‐
kiye’nin büyümesinin hız kazandığına dikkat çeken
Zengin, “Yıllarca Türkiye’yi prangalara mahkum etmek
isteyen zihniyet ne var ki 17‐25 Aralık operasyonları,
Gezi eylemleri ile misyonunu sürdürmek istedi fakat
başarılı olamadı. Son olarak 15 Temmuz darbe kalkışması
ile topyekûn savaş açmış fakat kaybedeni bizzat onlar
olmuştur. Menfur hadise sonrasında 9 tane 18 yaş altı
şehidimiz oldu. Bu durum bu ülkenin her zorlukta milli
birlik ve bütünlüğünü korumaktan geri kalmayacağını
ortaya koymuştur” diye konuştu.

Sondajlarımız Netice Veriyor
Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Dr. Mücahit Küçük‐

yılmaz, son aylarda ortaya çıkan gelişmeler konusunda
Türkiye’nin stratejisi hakkında bilgiler verdi. Türkiye’de
muhalefetin milli menfaatleri düşünmeden eleştirilerde
bulunduğunu hatırlatan Küçükyılmaz, doğu Akdeniz’de
Türkiye’nin haklarını aramamasının neticesinin tüm
Anadolu’ya mal olacağını söyledi. Dr. Küçükyılmaz, “Gi‐
rişimlerimiz netice verdi. Bugün Doğu Akdeniz’de Tür‐
kiye’nin rızası olmadan tabiri caiz ise kuş bile uçuramı‐
yorlar. Düne kadar bunları tahayyül etmek imkansızdı.
Bugün bölgede meydana gelen tüm gelişmelerde dahi‐
limizi kullanıyoruz. Sondaj çalışmalarımız devam ediyor.
2 bin metre kadar sondaj yapıldı. Yakın zamanda bunların
dönüşümünü mümkün görüyoruz. Ülkemizi her anlamda
katkı sağlayacak gelişmeler yakın gelecekte ortaya çı‐
kacaktır” diye konuştu.

Türkiye’de muhalefetin dış politikada ki eleştirileri
ve beklentilerinin milli menfaatlere uyuşmadığına vurgu
yapan Küçükyılmaz, milli duruş için milli ve yerli muha‐
lefete ihtiyaç olduğunuda sözlerine ekledi.

Medyada Algı Operasyonlarına Aldanmayın
Konferansta son olarak konuşan Yeni Şafak Gazetesi

yazarlarından Ersin Çelik, ise 17‐25 Aralık operasyonları
sonrasında yapılan seçim öncesi çalışmalara değindi. Dış
mihrakların Türkiye’ye karıştırmak için büyük gayret
sarf ettiklerini hatırlattı. Özellikle Erzurum’un bu anlamda
büyük sınav verdiğini söyleyen Gazeteci Çelik, o dönem‐
lerde şehirde fitne havasının hakim olduğunu halkı etki‐
leme gayretinin görüldüğünü anlattı. Her türlü algıya
rağmen Erzurumluların milli menfaatleri korumayı tercih
ettiğini söyleyen Çelik, “O dönemlerde FETÖ’nün elebaşının
da Erzurumlu olması hasebiyle halkı ikileme sokmaya
çalıştılar. Seçim dönemlerinde bizzat Erzurum’a geldim
ve gördüm. Şehirde terör örgütleri yayın kuruluşları ara‐
cılığı ile her türlü provokasyonu yaptılar. Fakat sağduyulu
Erzurum halkı bunları pirim vermedi ve yine milli men‐
faatleri gözeterek tarafını gösterdi” şeklinde konuştu.

Konuşmasının son bölümünde ise Uygur Türkleri’ne
yapılan zulüm iddialarına açıklık getiren Gazeteci Çelik,
medyada sürekli olarak dolaşan görsellerle Çin’de Doğu
Türkistan halkına zulüm yapıldığı iddialarının abartılmak
istendiğini bu şekliyle Türkiye’nin sessiz kaldığı imajıyla
zarar verilmek istendiğini dile getirdi. Çelik, “Dünyanın
herhangi bir bölgesinde çekik gözlü insanların yaşadıkları
zulümler ve sıkıntılar Doğu Türkistan halkı olarak gös‐
terilmeye Müslümanlar acı çekiyor gibi imaj verilmeye
çalışılıyor. Her çekik gözlü Doğu Türkistan halkından
olmadığı iyi düşünülüp araştırılmalıdır. Öylesine videolar
ve görseller var ki en az 10 yıl öncesine ait belki bir
deprem belki bir iç savaştan alınmış resimlerle algı ya‐
pılmaya çalışılıyor. Mutlaka iyi araştırılması gereken gö‐
rüntülerdir diye düşünüyorum” dedi.

Yaklaşık üç saat süren ‘İç ve Dış Siyasette Muhtemel
Gelişmeler’ konulu panelin son bölümünde dinleyiciler ta‐
rafından panelistlere sorular soruldu. Soru cevap şeklinde
devam eden konferans sonrasında AK Parti İl Başkan Vekili
Rıza Altunayar, Yakutiye Belediye Başkanı Mahmut Uçar
ve Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan ta‐
rafından panelistlere katılımlarından dolayı hediyeler
verildi. Toplu fotoğraf çekimi ile konferans sona erdi.

Dünya Siyasetine
Yön Veriyoruz
Dünya Siyasetine
Yön Veriyoruz
Dünya Siyasetine
Yön Veriyoruz

Aziziye Belediyesi
tarafından Ilıca’da bu-

lunan Prof. Dr. İlhan
Varank Kültür

Merkezi’nde ‘İç ve Dış
Siyasette Muhtemel
Gelişmeler’ konulu
panel düzenlendi. 
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Atatürk Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Ömer Çomaklı ve Azi‐
ziye Belediye Başkanı Muham‐

med Cevdet Orhan ile üniversite öğretim
görevlileri ve Aziziye Belediyesi başkan
yardımcılarının katıldığı programda Baş‐
kan Orhan, dijitalleşmenin belediyecilik
çalışmalarında ki önemine değindi. Başkan
Orhan çalıştayla;  Aziziye Belediyesi bün‐
yesinde yapılabilecek dijital dönüşüm ça‐
lışmalarına yönelik fikirlerin üretilmesi
ve bu fikirlerin yenilikçi yönü, etki alanı,
sürdürülebilirliği ve yaygınlaştırılabilirliği
parametreleri açısından değerlendiril‐
mesi ve uygulanabilir proje önerilerinin
oluşturulması amaçlandığını söyledi.

Dijitalleşme İle Hizmette 
Verim Katlanıyor
Belediyecilik hizmetlerinde doğumdan

ölüme kadar her alanda hizmetin olduğuna
dikkat çeken Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan, Geçmişten bu
zamana kadar belediyelerin halkın yaşa‐
mında büyük önem arz ettiğine vurgu
yaptı. Hemen herkesin mutlaka belediye‐
cilik hizmetleri ile haşır neşir olduğuna
değinen Başkan Orhan, “Göreve geldiğimiz
günde bazı yenilikler yapmanın kaçınılmaz
olduğunu gördük. Yapılan çalıştay neti‐
cesinde çıkacak sonuçlar ile birlikte ilçe‐
mizin Erzurum nezdinde proje yansıması
ile söz sahibi olması sağlanacaktır. Bununla
birlikte ulusal ve uluslararası arenasında
söz sahibi olmanın neticesinde bu projeleri
uygulamaya da geçirmeyi planlıyoruz. Ör‐
nek vermek gerekirse ilk göreve geldiği‐
mizde dijital dönüşüm çerçevesinde be‐
lediyemizin internet üzerinde vergi tahsilatı
yapacak sistemi yoktu. Bu tür işlemler
basit prosedürü yerine getirdiğimiz za‐
man yapılacak bir durum oluyor. Sistemi
kurduktan sonra o kanaldan yapılan
vergi tahsilatı yüzde 40’lara ulaştı. İn‐
sanlarımızın belediyecilik hizmetleri açı‐
sından yapılan çalışmaları dikkatle takip
ettiklerini görüyoruz. Hem özgün hem
uygulanabilir çalışmaların çıkacağına
inancım tamdır. Dijital dönüşümde nasıl
katma değerli çalışma yapılacağı hocaları‐
mızın fikrinden çıkacaktır” diye konuştu.

Türkiye Dijitalleşiyor
Oluşan dijitalleşme fikirleri Aziziye

Belediyesi’nin gelecekteki faaliyetlerine
ışık tutmasının yanı sıra Türkiye Bele‐
diyeler Birliği tarafından belediyeler için
“Akıllı Şehirler Fikir ve Proje Uygulama
Yarışması” kapsamındaki çalışmalarına
destek olmasının planlandığını söyleyen
Atatürk Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Ömer Çomaklı ise son yıllarda Türkiye’de

tüm alanlarda görülen dijital gelişime
dikkat çekti. Özellikle savunma sanayi‐
sinde büyük ivme kazanıldığını anlatan
Prof. Dr. Çomaklı, üniversitelerin asıl

misyonunun araştırma yapmak olduğunu
dile getirdi. “Bizim için en değerli hoca
bilgisini en fazla faydaya dönüştürendir”
diyen Rektör Çomaklı, “62 yıl önce ku‐

rulan Atatürk Üniversite’sinin üniversi‐
teler kuran öğretim kurumlarından biri
olduğunu hatırlatmak istiyorum. Türki‐
ye’nin en yetkin öğretim görevlileri ile
çalışıyoruz. Bu da bizim için ayrı bur
gurur teşkil ediyor. Bu çalıştaydan önemli
karar ve uygulamalar çıkacaktır kanaa‐
tindeyim” şeklinde konuştu.

Atatürk Üniversitesi’nden 
Toplumsal Katkı
Çalıştayın son bölümünde Bilgisayar

ve Öğretim Teknolojileri Eğitimi Anabilim
Dalı Başkanı Prof. Dr. Selçuk Karaman ve
Bilgisayar ve Öğretim Teknolojileri Eğitimi
Sayısal Yöntemler öğretim görevlisi Doç.
Dr. Ersin Karaman, Dijital belediyecilik
ve örnek uygulamalar konularında sunum
yaptı. Prof. Dr. Karaman, gelişen teknoloji
ile birlikte farklı sektörlerde dijital dö‐
nüşüm çalışmalarının yaygınlaştığını bu
alanlardan birinin de özellikle “akıllı şehir”
konsepti ile ön plana çıkan dijital beledi‐
yecilik anlayışı olduğunu anlattı. Prof. Dr.
Karaman, “Atatürk Üniversitesi’nden mü‐
hendislik, çevre, mimarlık, işletme, sosyal
hizmet, eğitim, iletişim ve ekonomi gibi
birçok alandan 25 akademisyenin ve Azi‐
ziye Belediyesi’nin farklı birimlerinde gö‐
rev yapan 10 uygulayıcının katılımıyla
yürütülecek olan bu çalıştay, Atatürk Üni‐
versitesi’nin yeni nesil üniversite politi‐
kaları çerçevesinde toplumsal katkı uy‐
gulamalarının bir yansımasıdır. Bu çalış‐
tayın, üniversitedeki bilimsel birikim ile
belediyenin uygulama deneyimini bir ara‐
ya getirerek Aziziye Belediyesinin yeni
uygulamalarına destek olmasını ve böl‐
gemizde daha yaşanabilir bir çevre oluş‐
masına katkıda bulunmasını temenni edi‐
yoruz” dedi. Çalıştay, Proje Taslağı Oluş‐
turma‐Grup Çalışması Proje Sunumlarının
ardından proje oylaması ile sona erdi.

Belediyecilikte Dijitalleşme Çalıştayı 
Aziziye Belediyesi ve Atatürk Üniversite tarafından ortaklaşa düzenlenen Dijital Belediyecilik Çalıştayı’nda akıllı şehirler projeleri için ilk adım atıldı.  Dijital
dönüşüm, yeni teknolojilerin kullanılması suretiyle mevcut süreçlerin ve çalışma işleyişinin daha etkili, aynı zamanda verimli hale getirilmesini kapsayan çalış-
tay Ilıca Termal Otel’de gerçekleşti. 
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Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan’ın göreve geldiği ilk dönemde kurulan
‘Beyaz Masa’ birimi ilçe halkının adeta kı-
lavuzu haline geldi. Belediyecilik hizmetleri
dışında da sürekli olarak danışma birimi
olarak görülen ‘Beyaz Masa’ 7 gün 24
saat esasına göre çalışıyor. Aziziye Belediye
Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, va-
tandaştan gelen tüm talep ve şikayetlerin
iş yönetimi takip sistemi ile direkt olarak
ilgili birimlerce değerlendirdiğine dikkat
çekti. 63 bine yaklaşan nüfusuyla Erzu-
rum’un son yıllarda cazibesi artan merkez
ilçesi haline gelen Aziziye’de ilçedeki be-
lediye hizmetlerinin aksatılmadan sürdü-
rülmesinde büyük önem arz eden Beyaz
Masa birimi sayesinde vatandaşın talepleri
kolaylıkla işler hale getirilebiliyor. Başkan
Orhan, ‘Beyaz Masa’ birimindeki çalışan-
ların her türlü tepkiyi göğüsleyebilecek
eğitimi alan kişilerden oluştuğuna dikkat
çekti. Gün içerisinde yüzlerce vatandaş
ile muhatap olan birim çalışanlarının özveri-
lerinin de takdire şayan olduğunu söyledi.

Aziziye Belediye Başkanı Mu‐
hammed Cevdet Orhan,
özellikle Dadaşkent’te bu‐

lunan Milli Egemenlik Caddesi ve ara
sokaklarda düzenlenen operasyonda
çok sayıda sebze, meyve ve gıda ürün‐
lerinin satıldığı tezgâhları kaldırıldığını
söyledi. Seyyar satıcılara yönelik ope‐
rasyonların sık sık yapılacağına be‐
lirten Başkan Orhan, vatandaşların
ve esnafın huzur ve güvenliği için her
türlü olumsuzluğu ortadan kaldır‐
makla sorumlu olduklarını bildirdi.

Vergi Veren Esnafın Hakkını da
Korumakla Yükümlüyüz
Aziziye Belediye Başkanı Muham‐

med Cevdet Orhan, zaman zaman va‐
tandaşlar ve esnaftan gelen şikayetler
doğrultusunda zabıta ekiplerinin muh‐
telif yerlerde yaptıkları çalışmaların
devam ettirileceğine dikkat çekti. Ver‐
gisini veren esnafın seyyar esnaf yü‐
zünden zor durumda bırakıldığını ha‐
tırlatan Başkan Orhan, “Esnafımız ve
vatandaşımızın pek tabi haklı oldukları
konunun başında seyyar satıcılar ge‐
liyor. Akşam saatlerinde zabıta ekip‐
lerinin gelmeyeceğini düşünerek tezgâh
açanları takibe alıyoruz. Kesinlikle bun‐

lara müsaade etmiyoruz” diye konuştu.
İlçe Esnafı Uygulamadan Memnun  Seyyar

esnafa müsamaha gösterildiği müddetçe
sayılarının artış gösterdiğine vurgu yapan
ilçe esnafı Aziziye Belediyesi’nin bu uy‐
gulamasından da oldukça memnun. Za‐
bıta ekiplerinin bu uygulaması ile seyyar
esnafın kayıt dışı çalışmasının önüne ge‐
çildiğini böylelikle devlete katkı sağla‐
dıklarını söyleyen esnaf, “Başkanımız
Muhammed Cevdet Orhan’ın seyyar
esnaf konusunda ki kararlı duruşunu
taktir ediyoruz. Bundan sonraki süreçte
de devam etmesi arzumuzdur” dedi.

Aziziye Zabıtasından Gece Mesaisi
Aziziye Belediyesi zabıta ekipleri akşam saatlerinde sokak sokak gezen ve ana arterlerde satış yapan seyyar satıcılara göz açtırmadı. Sürekli
olarak Aziziye Belediyesi çağrı merkezine gelen seyyar satıcı şikayetlerini değerlendiren zabıta ekipleri akşam saatlerinde tezgâh açan
satıcıları önce ikaz etti daha sonra ikazları dikkate almayanların tezgahlarını kaldırdı. 

Aziziye Belediyesi Zabıta Müdürlü‐
ğü’ne bağlı ekipler Saltuklu, Selçuklu ve
Ilıca’da bulunan fırın ve pastanelerde in‐
celemelerde bulundu. Yapılan uygulamada
işyeri ruhsatları, çalışanların sağlık kar‐
neleri, hijyen ve ekmek gramajları kontrol
edildi. Denetimler sırasında işyeri sahip‐
lerinin de zabıta ekiplerine yardımcı ol‐
dukları görüldü. Gün boyunca devam
eden denetimler sırasında kurallara uyan
işletme sahiplerine teşekkür edilirken,
kurallara uymayanlara ise uyarı yapıldı.

İlçede yaşayan vatandaşların huzuru
ve rahatı için aralıksız çalıştıklarını dile
getiren Aziziye Belediye Başkanı Muham‐
med Cevdet Orhan,” Zabıta ekiplerimizle
fırınlarda, pastanelerde, un ve unlu mamul
üretimi yapan iş yerlerinde gerekti de‐
netimleri periyodik olarak yapıyoruz. De‐
netimler sırasında işletmecilerimiz de
ekiplerimize gerekli kolaylığı sağlıyorlar.
Denetimler sırasında iş yerlerimizin ku‐

rallara uygun hareket etmesi ve bu an‐
lamda gerekli hassasiyeti göstermeleri
bizi oldukça memnun ediyor. İş yerlerinde
gördüğümüz eksikleri işletmecilere söy‐
lüyoruz, onlara bu problemleri ivedilikle
çözme yoluna gidiyorlar. Fikir birlikteliği
içerisinde çalışma yürütüyoruz.” diye ko‐
nuştu.Aziziye Belediyesi Beyaz Masa birimi
7/24 vatandaşlardan gelen talep ve şi‐
kâyetleri alabilmek adına görev yapıyor.

Beyaz Masa 
7/24 Çalışıyor

Aziziye’de Denetimler Doludizgin
Erzurum’un Aziziye ilçesinde zabıta ekipleri un ve unlu mamul üreten işletmeleri denetledi.
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Beraberinde Belediye Başkan
Yardımcıları ile birlikte düzen‐
lediği basın toplantısında 9 aylık

çalışmalarını anlatan Başkan Orhan, Kent‐
sel dönüşüm çalışmalarından, belediye
yatırımlarına kadar birçok konuda basın
mensuplarına bilgi verdi. Kurum yöneti‐
minde liyakat esaslı bir oluşuma önem
verdiklerini vurgulayan Başkan Orhan,
“Başkan yardımcılarımızın tamamı Erzu‐
rum doğumlu ve Erzurum sevdalısı. Her
biri görevinde ehil ve titizlikle çalışıyor.
Bunun yanı sıra belediye personelimiz
için de aynısını söylemek mümkün” dedi.

Aziziye Cazibesini Artırıyor
Son yıllarda Erzurum’un en cazip il‐

çelerinin başında gelen Aziziye İlçesi’nde
nüfus artışı ile orantılı olarak konut artı‐
şının da varlık göstermesi buranın va‐
tandaşlar tarafından da tercih sebebi ol‐
duğunu ortaya koyuyor. Aziziye Belediye
Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, bu
yoğun tercihin kendilerini mutlu etmekle
beraber belediyecilik alanında ki iş yü‐
künün arttığına dikkat çekti. Hali hazırda
nüfusu 63 bine yaklaşan nüfusu 69 mahalle
statüsündeki köyü 100 kilometre uzaklıkta
bulunan yerleşim alanları ile belediyecilik
çalışmalarının en zor ilçesine sahip olan
bir yerin yönetimini üstlendiklerini söy‐
leyen Başkan Orhan, “Bu olumsuz durumu
kendimize mazeret olarak görmedik. En
ücra mahallelerimize dahi sosyal donatı
alanları kazandırdık. Geçtiğimiz dönemden
kalan eksikliklerimizi bu hizmet sezonunda
tamamlamış olduk. Çoban evlerinden
oyun parklarına kadar birçok hizmeti bi‐
tirmiş olmanın huzuru içindeyiz” dedi.

Yatırımcılara Termal 
Turizm Çağrısı
Aziziye Belediye Başkanı Orhan, göreve

geldikleri günden bu yana termal suyu
kalitesi ile Türkiye’nin potansiyeli en yük‐
sek ilçesi olan Aziziye’de otel yatırımları

tekliflerine rağmen bir türlü özel sektör
yatırımı kazandırılmadığına dikkat çekti.
Yaptıkları tüm fizibilite çalışmalarını ya‐
tırımcıların ilgisine sunduklarını anlatan
Başkan Orhan, “Termal yatırımlar kış tu‐
rizmi ile entegre bir şekilde düşünüldü‐
ğünde potansiyelin büyük olduğunu ha‐
tırlatmak istiyorum. Maalesef şu ana kadar
ücretsiz arsa tahsisi ve termal suyumuza
rağmen yatırım alamadık. Ama belediye
olarak termal tesislerimizinpotansiyelinin
artırılması ve yeni alanlar oluşturmak
için projeler hazırladık. Önümüzdeki hiz‐
met sezonunda bunları hayata geçirmeyi
amaçlıyoruz” diye konuştu.

Ilıca’da İkinci Etap Hazırlığı
Düzenlenen basın toplantısında Toplu

Konut İdaresi’nin bir süredir devam et‐
tirdiği dönüşüme de dikkat çeken Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han, Kentsel dönüşümün ilk etabının ta‐
mamlandığını hatırlattı. 340 konut ve
114 işyerinin faal olarak çalıştığını anlatan
Başkan Orhan, “Ilıca’da yeni cadde açtık.
Caddenin bağlantıları ilgili büyükşehir
belediyemiz çalışıyor. Termal tesislerimizin
etrafını açtık. Bir tane dükkân kaldı onla‐
rında hazırlıklarını yaptık. Havaların el

verdiği an yıkımını gerçekleştireceğiz.
TOKİ ile birlikte karşı tarafın yıkım için
de çalışmalarımız var. 2020 yılı için gö‐
rüşmelerimiz sürüyor. İnşallah burada da
dönüşüm için düğmeye basmış olacağız”
şeklinde konuştu. Mevcut Kentsel Dönü‐
şüm çalışmalarının yanı sıra Ilıca’daek‐
sikliği hissedilen konut alanları için yeni
arsalar üretmek amacında olduklarını da
dile getiren Aziziye Belediye Başkanı Or‐
han, Ilıca’nın güneyinde bulunan askeri
alanların belediyeye kazandırılması için
çabalarının sürdüğünü söyledi. 900 bin
metrekarelik devasa alanın bölümler ha‐
linde belediyeye devri gerçekleşirse bu
alanların nitelikli konut yapımında da de‐
ğerlendireceklerini söyleyen Başkan Or‐
han, “Belediyemiz için önemli bir katkı
sağlayacak bu alanda yeni yerleşim alanları
oluşturmayı istiyoruz. Böylelikle Ilıca’nın
güneye doğru gelişimi mümkün olacaktır.
Öyle sanıyorum ki Dadaşkent’ten sonra
Ilıca’nın da cazibesi bu şekilde artış gös‐
terecektir” dedi.

Dadaşkent’de Kamu 
Yatırımları Beklentisi
Son beş yılda büyük ölçüde nüfus ar‐

tışının olduğu Dadaşkentsemtinde bele‐

diyecilik hizmetlerinin hız kesmeden de‐
vam ettiğini anlatan Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan, “Dadaşkent
yaklaşık 12 bin nüfus artırımına maruz
kalan bir yer. Beş yılda bu artış gerçekleşti.
Yoğun şekilde göçe maruz kalan bölgelerde
alt yapı ve kaldırım park ve bahçelerde
sosyal donatıları oluşturmak amacındayız.
Kronik problemler yok bu semtimizde.
Aksine Dadaşkent gelişmesine devam
eden kamu yatırımları ile desteklenmesi
gereken bil bölge. Belediye hizmetleri ek‐
siksiz bir şekilde devam ettirildiği için‐
vatandaş tarafından cazibe kazanıyor.
Bundan sonraki süreçtede aynı şekilde
bu cazibesinin devam edeceğini düşünü‐
yoruz. Temel belediyecilik hizmetleri nok‐
tasında çalışmalarımızı aksaklığa mahal
vermeden devam ettirdik. Belediyelerde
katma değer sağlayacak projeler elde et‐
melidir.” diye konuştu. 

Yeni Yatırımlar İle Geliyoruz
Aziziye Belediyesi olarak yeni dönemde

tarımsal yatırımlar yapmayı hedefledik‐
lerini söyleyen Başkan Orhan, bunun yanı
sıra güneş enerjisi santrali projesi ile be‐
lediyeye kaynak oluşturmayı amaçladık‐
larını kaydetti. Başkan Orhan, “Yeni dö‐
nemde odaklanmamız gereken iki proje
var. Bir tanesiTermal Sera projesi. Az önce
termal tesislerde 39 derece suyumuz ol‐
duğunu gördünüz. Harmanlar mevkiinde
bir noktada bu projemizi gerçekleştire‐
ceğiz. Bu suyu tarımsal alanlarımıza ka‐
zandırıp kış mevsiminde de tarımsal su‐
lamaya destek olmayı planlıyoruz. Bunun
yanı sıra son yıllarda büyük rağbet gören
Güneş Enerjisi Santralleri projesinden
bizde faydalanmak istiyoruz. Güneş enerji
santrali projesi 1000 Megavatlık bir tesis
kurmayı amaçlıyoruz. Belediyemize gelir
elde etmiş olacağız. Enerji bakanlığımızla
temas halindeyiz. Öz kaynaklarımız ve
dış kaynaklı kredilerimizle bu projeyi
hayata geçirmeyi amaçlıyoruz” dedi.

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, 31 Mart tarihinde
yapılan yerel seçimler sonrası basın mensuplarıyla ilk buluşmasını
gerçekleştirdi. Ilıca Termal Tesislerde yapılan basın toplantısında Başkan
Orhan, yeni dönemde yeni yatırımların müjdesini verdi. 

Başkan Orhan Basınla İstişare Etti
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İki yıl önce engellilere yönelik dü‐
zenlenen sanat kursunda tanışan

görme engelli Ahmet ve Zeliha, görmeden
sevmenin ne demek olduğunu hatırlattı.
Arkadaşlıklarını evlilik ile neticelendiren
çift, dünya evine girdi. 

Sevgiye Engel Değil
Erzurum’un Aziziye ilçesinde yaşayan

doğuştan görme engelli Ahmet Sulanç ve
Zeliha Karaman’ın, iki yıl önce aralarında
başlayan arkadaşlık aşka dönüştü.  Sevgiye
hiçbir şeyin engel olamayacağını bir kez
daha hatırlatan çiçeği burnunda çift, Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han’ın kıydığı nikâhla hayatlarını birleştirdi.
Ailelerin önce bu evliliğe karşı çıktığını
söyleyen damat Ahmet Sulanç, zamanla
sevgileri karşısında onların da ikna oldu‐
ğunu belirtti. Şimdi ise Ahmet’in ailesiyle
birlikte yaşıyorlar. Aşkını, "Gözle görerek
seversen o aşk olmaz onun adı göz zevki
olur, bence aşk dediğiniz şey gönülde olan
bir şey yani kalpten seversiniz bir insanı
ben de o yüzden kalpten sevdim. Ben ha‐
yatımın hiç bir noktasında engel görmem
kendime yani ben her zaman şunu söylü‐
yorum çok sevdim ve aldım” sözleriyle
ifade eden Sulanç, engelinin hayatı yaşa‐
masına ket vurmadığını da söyledi. 

Ellerimiz Hiç Ayrılmasın
Yüzde 90 görme engelli olan Zeliha

Karaman ise hayat boyu birlikte olmak
istediklerini dile getirerek, “Bütün en‐
gelleri yendik, Rabbim'e bin şükür olsun.
Biz de isteriz ki sevdiğini alsın herkes
yani bıkmasınlar, dimdik ayakta dursunlar.
Biz yıkılmadık. Her şeye rağmen şimdi

birlikteyiz. Birbirimizi çok seviyoruz.
Sevgiyi gönüllerimizde hissediyoruz ve
bu bize yetiyor. Umarım birlikte yaşlanırız,
ellerimiz hiç ayrılmaz” diye konuştu. 

Genç Çiftin Destekçisiyiz
Evlilik hazırlıklarında çifte büyük des‐

teği olan Aziziye Belediye Başkanı Mu‐

hammed Cevdet Orhan ise, “Ahmet geldi,
çok sevdiğini bize ifade etti. Zeliha ile de
böyle bir durum oluşmuş biz de bu konu
ile ilgili belediye olarak elimizden geleni
yapacağımızı söyledik ve nikahlarını kıy‐
dık. Çiftimizin her konuda yanındayız.
Düğünlerinde nasıl yardımcı olduysak
bundan sonra yaşayacakları sıkıntılarda
da yanlarında olacağız. Kapımız onlara
her zaman açık” dedi.  

Aziziye Termal tesislerinde gerçekle-
şen etkinliğe Erzurum Kent Konseyi Yö-
netim Kurulu Üyesi-Meclis Koordinatörü
Abdullah Keleşoğlu, Erzurum Kent Kon-
seyi Yönetim Kurulu Üyesi-Meclis Başkanı
Burhanettin Yeşilyurt ve Engelli vatan-
daşlar katıldı.

Engelli bireylerin sosyalleşmesi ve
toplumda hak etikleri konumu almaları
için sosyal etkinliklerin öneminin büyük
olduğunu vurgulayan Meclis Koordinatörü
Abdullah Keleşoğlu, “Erzurum Kent Kon-
seyi Engelliler Meclisimiz, evlerinde dört
duvar arasında sıkışan engelli kardeşle-
rimizin sosyalleşmesine yönelik proje ve
etkinliklerine bir yenisinde ekleyip, termal
havuzda hayatlarında hiç yüzmeyen en-
gelli kardeşlerimizi sosyal hayatın olumlu,
neşeli, heyecanlı ve farklı yönlerini gös-
termek amacı ile şifalı termal havuza gö-
türmeye karar verdi. Termal kaplıca et-
kinliğimizde Erzurum’daki engelli vatan-
daşlarımızı termal havuzda buluşturmak,
özgüvenlerini geliştirmek, sosyalleşme-

lerini sağlamayı hedefledik ayrıca kas
gücü zayıf olan engelli kardeşlerimizin
termal şifalı su ile birlikte yüzme havuzuna

boş zamanlarında sürekli gelmeleri du-
rumun da kas yapılarında değişim ve
güçleşme olacağını vurgulamak niyetiyle

önemli sosyal bir çalışmaya imza atmış
olduk. Engelli vatandaşlarımız, Erzurum
Kent Konseyi Engelliler Meclisinin yaptığı
çalışmalar neticesinde, artık kendilerine
özgüven duyuyor, hayatın her alanında
ben de varım diyebiliyorlar. Meclis olarak
engellileri topluma kazandırma gayreti
içinde olduk. Bizler engelli kardeşlerimizin
gören gözü, işiten kulağı, tutan eli olmaya
devam edeceğiz. Engelli kardeşlerimiz
bir gün değil, her gün ilgi görmek istiyorlar,
unutmayalım her insan bir engelli adayıdır,
yarının bizlere ne gibi sürprizler getire-
ceğini bilemeyiz. Her engelli saygı bekler,
engelli insanlara saygı, insanlığa saygıdır”
diye konuştu.

Öte yandan Engelliler Meclisi Koor-
dinatörü Abdullah Keleşoğlu, Engelli kar-
deşlerimizi sosyal hayata entegre etmek
amacıyla düzenlemiş olduğumuz termal
kaplıca etkinliğine verdikleri destekten
dolayı Aziziye Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Muhammed Cevdet Orhan’a, teşek-
kür etti.

Engellilerin Kaplıca Keyfi  Erzurum Kent Konseyi Engelliler Meclisi, engelli vatandaşları sosyal
hayata kazandırmak amacıyla termal kaplıca etkinliği düzenledi.

Erzurum’da yaşayan görme engelli
Ahmet Sulanç (23) ve Zeliha Kara-
man(19) çifti sevginin engel tanı-
madığını bir kez daha gösterdi.
Palandöken Gençlik Merkezi’nde
engellilere yönelik bir sanat kur-
sunda tanışan çift, birlikteliklerini
dünya evine girerek taçlandırdılar.

Engelleri Aşıp Evlendiler

Kalp Gözüyle

Sevdiler
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Ailede kalıtımsal hastalık olan kas erimesi
hastalığı ile 3 yaşında tanışan Yasin Taş (23),
Yunus Taş (20) ve Emin Taş’ın Yakutiye ilçesi

Lalapaşa Mahallesi’nde ki ev‐
lerine ziyaret gerçekleştiren
Başkan Orhan, aile üyeleri ta‐
rafından karşılandı. Yalnızca
malulen emekli kalp hastası
babalarının geliri ve sosyal
yardımlarla hayat mücadelesi
veren fenomen kardeşler, sos‐
yal paylaşım sitelerinde de
adeta tıklanma rekoru kırı‐
yorlar. Yakalandıkları hasta‐
lıktan dolayı hiçbir zaman ha‐
yata küsmediklerini dile geti‐
ren kardeşlerden Yasin Taş, Vizyon
Medya olarak adlandırdıkları You‐
Tuber kanalında her kategoriden
video yüklemesi ve röportajlar yap‐
tıklarını söyledi. On binleri aşan
tıklamalarla asıl engelin engellileri
engel olarak görenlerde olduğunun
kanıtladıklarını söyleyen Taş, “Fi‐
ziksel engelimizle elbette ki zor‐
luklar yaşadığımız doğrudur. İçe
kapanıp engelimizi engel görmek
psikolojik olarak da bizi hasta ede‐
cekti. Bu yüzden meşgaleler edinerek
bu olumsuzluğu yok görmek için sosyal
medyayı kullanmayı tercih ettik.
Şimdi de gençlerin ilgi odağı
genç belediye başkanımız
Muhammed Cevdet Or‐
han’a röportaj tale‐
binde bulunduk. Sağ
olsun talebimizi geri
çevirmedi. Onun
tecrübelerini video
kanalımızda herke‐
se duyurmak istiyo‐
ruz” dedi.

Toplumumuzun En Büyük Engeli 
Engellileri Engel Görmek

Bulundukları engellilik durumunu yok sayan
kardeşlerin röportaj talebini
kabul eden Başkan Orhan, en‐
gellilerin sorunlarının çözü‐
münde yerel yönetimlerin var‐
lık göstermesinin önemine
değindi. Engellilerin toplumda
her daim var olabilmesi için
büyük çaba gösterdiklerine
dikkat çeken Başkan Orhan,
“Aziziye Belediyesi olarak en‐
gelli vatandaşlarımıza pozitif

ayrımcılık yapıp tüm talep‐
lerini yapabildiğimiz öl‐
çüde gerçekleştirme gay‐
retindeyiz. Tüm birimle‐
rimize bu konuda gerekli
talimatı verdik. Özellikle
onların üretimde olduğu
tüm alanları takibe almış
bulunmaktayız. Bir an
dahi onların yanından
ayrılmayacağımızın sö‐
zünü verdik. Sosyal med‐
yada dikkatleri üzerine

çeken bu engelli kardeş‐
lerimizin ikametgâhı Yakutiye olsa da Aziziye

doğumlu olduklarını da hatırlatmak istiyorum. Beledi‐
yemizin engelliler için hazırladığı ve hayata ge‐

çirdiği projelerin artarak süreceğini de be‐
lirtmek istiyorum” diye konuştu.

Youtuber Kardeşler 
Engel Tanımıyor
Sosyal belediyecilik alanında yaptığı çalışmalar ile dikkatleri üzerine çeken
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, internet fenomeni kas
erimesi hastası engelli kardeşlerin röportaj talebini geri çevirmedi. Aziziye Belediye Başkanı Muhammed

Cevdet Orhan, AK Parti Aziziye Gençlik
Kolları Başkanlığı tarafından düzenlenen
Gençlik Buluşması Programında siyasi de‐
neyimlerini gençlerle paylaştı. 

Başkan Orhan, AK Parti Gençlik Kolları
İl Başkanı Erdoğan Dönmez ve İlçe Başkanı
Haluk Ziya Beyoğlu ile birlikte Saltuklu
Mahallesi’nde bir kahvehanede gençlere
yerel yönetimler ve siyasi deneyimleri
hakkında bilgi verdi. Yoğun ilginin görül‐
düğü söyleşide Başkan Orhan ile gençlerin
samimi ortamı dikkatlerden kaçmadı. Azi‐
ziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan, zaman zaman gençlerle buluşup
onların taleplerini alıp çözüm aramak
adına da girişimde bulunduklarını kaydetti. 

Gençlerin Talepleri Sportif 
Aktiviteler
Aziziye Belediye Başkanı Orhan’ın söy‐

leşisinin ardından gençlerden gelen ta‐
leplerin çoğunluğunu sportif aktiviteler
oluşturdu. Göreve geldiği ilk dönemde
Türkiye’nin en genç belediye başkanı un‐
vanını alan Başkan Orhan’ın gençlerin ta‐
leplerine yakın ilgi gösterdiği görüldü.
Belediye başkanlığı döneminde gençlerin
istek ve taleplerini es geçmemek adına
çaba gösterdiklerini anlatan Başkan Orhan,
bununla alakalı büyük projelere de imza
attıklarını hatırlattı. ERASMUS projeleri
ile gençleri Avrupa’ya taşıdıklarına dikkat
çeken Orhan, “Gençler bizim gözbebeğimiz.
Geleceğimizin yansımaları olan gençleri‐
mizin her alanda aktif olmalarını arzu
ediyoruz. Kahvehane köşelerinde gelece‐
ğinden umutsuz kalmaları bizim kanımıza
dokunur. Onların sosyal ve kültürel akti‐
vitelerle sağlam kafa sağlam vücutta bu‐
lunur anlayışı ile sportif alanda da varlık
göstermelerini istiyoruz” dedi.

Eğitime Yatırım Yapıyoruz
Aziziye Belediyesi’nin gençlere olan

ilgisi yalnızca sosyal, kültürel ve sportif
yatırımlardan ibaret değil. Belediye tara‐
fından Başkan Orhan’ın direktifleri ile İlk
ve orta dereceli okullarla birlikte üniver‐
siteye hazırlanan gençlerin hazırlık setleri
de dağıtılıyor. Aziziye’nin en ücra bölge‐
sinde ki okullara kadar kırtasiye ve eğitim
setleri ulaştırdıklarını dile getiren Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han, bunlarla birlikte okulların tadilat ve
ihtiyaçları konusunda da duyarlılıklarını
sürdürdüklerini kaydetti.

Gençlerle Siyasi Tecrübelerini Paylaştı

Gençlerle Siyasi Tecrübelerini Paylaştı

Gençlerle Siyasi Tecrübelerini Paylaştı
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Zaman zaman yaptığı gezi ve incelemele-
rinde eğitim kurumlarını da ihmal etmeyen Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan,
Aziziye ilçe sınırları içinde eğitim veren anaokulu
öğrencilerine de ziyaret gerçekleştirdi.  Berabe-
rinde Aziziye İlçe Milli Eğitim müdürü Nurullah
Yavilioğlu ile yaptığı ziyarette çocuklarla birlikte
oyunlar oynayan Başkan Orhan, çocuklar gibi
şendi. Anaokulu hakkında bilgi alan Başkan
Orhan, geleceğin nesli çocukların ilk eğitimini al-
dıkları bu okulların önemine değindi. Anne ve
babadan sonda en elzem olarak görülen anaokulu
eğitimi ile çocukların geleceğinin şekillendiğine
dikkat çeken Başkan Orhan, “Okul öncesi eğitim
süresince çocuklar ilköğretime hazırlanırken,
paylaşmayı, dayanışmayı, sosyalleşmeyi ve birlikte
çalışmayı öğrenirler. Okul öncesi eğitimin amacı
çocuklarda öğrenmeye ilgi uyandırmak ve ço-
cuğun var olan yeteneklerini görünür kılmaktır.
Yetişen çocuklar, daha hızlı ve başarılı bir gelişim
gösterirler. Eğitimin ilk basamağını oluşturan
okul öncesi eğitim gömleğin ilk düğmesidir ve
bunun doğru iliklenmesi gerekir” dedi.

Eğitime Destek Veriyoruz
Aziziye Belediyesi tarafından eğitim ça-

lışmalarına verdikleri desteklerin yoğunluğuna
dikkat çeken Başkan Orhan, Erasmus kapsa-
mında yurtdışına gönderdiğimiz gençlerimizin
yanında ilköğretim ve liselerde öğrencilerimizin
eğitim setlerine varıncaya kadar eğitime des-
teklerimiz sürüyor. Bunların artarak devam
ettirilmesi için çaba gösteriyoruz. Geleceğimizin
emin ellerde olması eğitimlerin aksatılmadan
sürdürülmesi ile mümkündür. Yerel yönetimler
olarak gelecek neslimizin başarısı için çaba
göstereceğiz” diye konuştu.

Anaokuluna Minik Sürpriz
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cev-

det Orhan, Nene Hatun Anaokulu ’nu ziyaret
etti. Anaokulunun Saltuklu Mahallesi’ndeki bi-
nasında miniklerle bir araya gelen Başkan
Orhan, onlarla oyun oynayarak ve sohbet ederek
vakit geçirdi. Başkan Orhan’ı ilk gördüklerinde
şaşkınlıklarını gizleyemeyen minikler, sonrasında
sorularına yanıt aradılar. Okul öncesi eğitimin
önemine değinen Başkan Orhan,” Çocuklarımızı
hayata alıştırmak onlar açısından hayati önem
taşıyor. Bu noktada okul öncesi eğitim yavru-
larımız geleceğe hem zihinsel hem de bedensel
olarak hazırlıyorlar. Bu anlamdaki eğitim yatı-
rımlarının hamdolsun ülkemizde önemi fazlasıyla
biliniyor. Bizler yerel yöneticiler olarak eğitim
ve öğretimi her zaman önemsiyoruz ve el üs-
tünde tutuyoruz. Yavrularımızı hayata hazırlayan
ve bu anlamda onların mimarı olan öğret-
menlerimizi de tebrik ediyorum” diye konuştu.

İlçe sınırları içinde eğitim yatı‐
rımlarında hız kesmeyen Aziziye Be‐
lediyesi yaklaşan yarıyıl tatili öncesinde

de ilköğretim öğrencileri için karne
hediyesi olarak tiyatro izlettiriyor. Er‐
zurum Seyri Alem Tiyatro grubu ile

Aziziye Belediyesi ortak projesi olarak
4 gün süren tiyatro oyunları ile Azizi‐
ye’de 3 bin çocuk tiyatro seyrini tattı. 

Erzurum Seyri Alem Tiyatrosu Yö‐
netmeni Yakup Çağlayan, çocuklara ti‐
yatro sanatını aşılamayı amaçladıklarını
söyledi. Çağlayan, “Oyunlarımızla tiyatro
izlemeyen çocuk kalmasın projesi ile
Saltuklu, Selçuklu, Ilıca ve mahalle sta‐
tüsündeki köylerde gösterilerimiz odu.
Toplam 7 mahalle statüsündeki köyle‐
rimiz ve  14 okulda sahnelenecek. Oyun‐
cularımız Ercan Seval, Ali Aras, Yaprak
Kutlu, Zehra Dursun Üstün oyunlarımızda
görev alıyor. Bu güzel projeye destekle‐
rinden ötürü belediye Başkanımız Mu‐
hammed Cevdet Orhan’a teşekkürlerimizi
sunuyorum. Çok faydalı olacağını dü‐
şündüğümüz tiyatro oyunlarının sürdü‐
rülebilirliğini amaçlıyoruz” diye konuştu.

Geleceğimiz 
Emin Ellerde

Karne Hediyesi Tiyatro Seyri

Kar yağışının artış göstermesiyle
birlikte Aziziye Belediyesi Beyaz
Masa birimini arayan vatan‐

daşların taleplerinin kısa sürede yerine
getirilmesi sosyal medyada olay oldu. 

Belediyenin seri bir şekilde talebini
yerine getiren Züleyha Bingöl isimli va‐
tandaş sosyal medyadan Aziziye Beledi‐
yesi’ni etiketleyerek “Yoğun kar birikmesi
nedeniyle eve giriş çıkışlarda sıkıntı yaşı‐
yorum gerekçesiyle Aziziye Belediyesi Be‐
yaz Masa WhatsApp hattına bıraktığım
mesajdan 15 dakika sonra ekipler gelip
temizlik yaptı. Bu durumda ne denir ki?
Sosyal devlet olmanın gereğini yerine ge‐
tiren tüm birimlere, devletimize Allah
zeval vermesin” ifadeleriyle paylaşımda
bulundu. Aziziye Belediyesi vatandaşın
yorumunu resmi sosyal medya hesabından
alıntılayarak,  “Züleyha Hanım, sizlerin
duası ve desteği ile her zorluğun üstesinden
rahatlıkla gelebiliriz. Kar yağışının en güzel
yanlarından biri de sizlerin gönüllerine
girebilmemize vesile olması. İyi ki varsınız”
sözlerine paylaştı. Bu ifadelere gelen bir
yorum ise eğlenceli bir diyaloğu başlattı. 

Emre Şahin
isimli vatandaş
Züleyha Bingöl’
üm paylaşımına
karşı, “İlla Züley‐
ha hanım gibi ge‐
lin temizleyin mi diyelim? Öyleyse hemen
diyorum, bakalım 15 dakika içinde gele‐
cekler mi?” diye yorum yazdı. Bunun üze‐
rine beyaz masa birimi vatandaştan irtibat
telefonu istedi. Telefon numarasını yazan
Şahin’e “Emre bey kronometrenizi başlatır
mısınız?” dendi. Ekipler 15 dakika içeri‐
sinde bölgeye giderek çalışmalara başladı.
İlginç diyalogların ardından çok geçmeden
kendi hesabından tekrar bir paylaşım
yapan Şahin, kızıyla birlikte Fen İşleri
ekiplerinin kar temizleme çalışmaları es‐
nasında çektiği fotoğraf eşliğinde “Teşekkür
ederim, dedim ve hemen seferber olun‐
du” notuyla memnuniyetini dile getirdi. 

Vatandaşımızın En Küçük 
Talebini Bile Dikkate Alıyoruz
Aziziye ilçe sınırları içinde 69 mahalle

statüsünde köy ve 3 merkez mahalle bu‐
lunduğunu hatırlatan Belediye Başkanı

Muhammed Cevdet Orhan, kısıtlı imkânlara
rağmen ulaşmadıkları sokak ve cadde bu‐
lunmadığını dile getirdi. Özellikle kış ay‐
larında yoğunluk içerisinde tüm talepleri

değerlendiren ve günün 24 saati
hizmet veren beyaz masa biriminin
işini ciddi yapmasının neticesinde
hizmetlerin en doğru şekilde ve‐
rildiğini hatırlatan Başkan Orhan,
“Beyaz masa birimimizin hiz‐
metlerin doğru yer ve zamanda
verilmesinde etkisi tartışılmaz.
Bu nedenle arkadaşlarımızı teb‐
rik ediyorum. Vatandaşlarımızın
kış aylarını rahat bir şekilde ge‐
çirmesi için adeta seferberlik
ilan ettik. Gidebildiğimiz en ücra
noktaya kadar varlığımızı gös‐
teriyoruz. Bundan sonra da aynı

ciddiyet ve istekle çalışacağımızdan kim‐
senin kuşkusu olmasın” diye konuştu.

Olumsuz hava koşullarının hüküm sürdüğü Erzu-
rum’da belediyelere gelen ihbarlar anında değer-

lendiriliyor. Aziziye Belediyesi beyaz masa birimini
test eden vatandaşlar, taleplerinin kısa sürede yer-
ine getirilmesi karşısında memnuniyetlerini sosyal

medya hesaplarından dile getiriyorlar. 

Belediyeyi Test Etti
Memnuniyetini Sosyal Medyadan dile Getirdi



Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Dr. Mücahit Kü‐
çükyılmaz, Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan’ı makamında ziyaret etti. Başkan
Orhan ile bir süre sohbet eden Küçükyılmaz, belediye
çalışmalarında Kültürel ve Sanatsal projelerde Baş‐
kan Orhan’ın duyarlılığına dikkat çektiler. 

Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Dr. Mücahit Kü‐
çükyılmaz, panel öncesi ve sonrasında Erzurum ve
Aziziye İlçesi’ni gezme imkânı bulduklarını ve bele‐
diyecilik hizmetlerinde ki titiz çalışmaları müşahede

ettiklerini söyledi. Küçükyılmaz, “Aziziye Belediye

Başkanımız kültürel ve sanatsal hizmetlerinin yanı
sıra eğitim hizmetlerine de katkı sağladığını görüyoruz.
Panelimize yoğun katılımda bizleri mutlu etti. Bu tür
projeler sayesinde ülkemiz üzerinde oynanan oyunları
ve ülkemiz siyasetini anlatma imkânı buluyoruz. Baş‐
kanımıza bu duyarlılığından ötürü teşekkürü borç bi‐
liyorum” diye konuştu.

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han, ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek
Oltu taşı tespih ile Erzurum Halk Oyunları ekibinin
tasvir edildiği tablolardan hediye etti.

Başdanışman Küçükyılmaz’dan
Başkan Orhan’a Ziyaret

Başdanışman Küçükyılmaz’dan
Başkan Orhan’a Ziyaret

Başdanışman Küçükyılmaz’dan
Başkan Orhan’a Ziyaret

Başdanışman Küçükyılmaz’dan
Başkan Orhan’a Ziyaret

Başdanışman Küçükyılmaz’dan
Başkan Orhan’a Ziyaret

Başdanışman Küçükyılmaz’dan
Başkan Orhan’a Ziyaret

Çocukların hayvan sevgisi ve çevre
duyarlılığının artırılması anlamında

meyvelerini veren bu proje ne var ki
bazı zamanlarda istenilmeyen du‐
rumlara sebep oluyor. 

Bir süre önce Aziziye İlçesi Sel‐
çuklu mahallesinde faaliyet gösteren
bir anaokulu söz konusu proje kap‐
samında hayvan sahiplendi. Fındık
ve Paşa ismini verdikleri yavru kö‐
pekler hakkında gelen şikayetler
yüzünden hayvanlar barınağa yeni‐

den götürüldü.  Minik öğrenciler el‐
lerinden alınan Fındık ve Paşa isimli
köpeklerinin yokluğu ile üzüntüye
boğuldu. Durumu Aziziye Belediye‐
sine bildiren yöneticiler, güzel haberi
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan’dan aldılar.

Sahiplendikleri köpeklerin özellikle ço‐
cukların gelişiminde büyük etki ettiğini son‐
rasında hayvanların götürülmesinin çocuk‐
larda olumsuz etki yaptığını söyleyen Anaokulu
Müdüresi Pakize Günaydın, “İki yıldır hay‐
vanlarımız var. Bu sürede aşılarını yaptırdık,
düzenli olarak yiyeceklerini veriyoruz. Ço‐
cuklarımızla birlikte etkinliklere de katılıyorlar.
Bizim köpeklerimiz başıboş değil, kapalı alan‐
dalar ve bağlı duruyorlar. Zarar verebilecek,
beslenmesi yasak bir ırk da değiller. Zararlı
olmuş olsa barınaktan karnesini vermez, sa‐
hiplendirmezler. Bu sürede herhangi olumsuz
bir durum da yaşamadık. Üç ay önce karşı
binaya taşınan ve bir kurumda teknisyen
olarak çalışan komşumuz sürekli köpeklere
karşı fiziki olarak müdahalede bulunuyordu.
Hayvanları kışkırtıyordu. Gelip bizimle de
konuşmadı” diyerek tepkisini dile getirdi.

Yavru Köpekler Yuvasına Kavuştu
Yavru köpeklerin yeniden yuvalarına ge‐

tirilmesinde şüphesiz en büyük katkı Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han’dan geldi. Başkan Orhan’ın durumun
ortaya çıkması sonrasında girişimleriyle
yavru köpekler yuva ya getirildiler. Başkan
Orhan ise yaptığı açıklamada, “Yanlış bir an‐
laşılmadan dolayı çocukların eğitimine katkı
sağlayan bir tane köpek yetkililer tarafından
buradan uzaklaştırılmış. Çocukların bu du‐
ruma çok üzüldüğünü öğrendik. Hayvan sev‐
gisini çocuklarımıza aşılamamız lazım. Biz
de bunu fark edince durumu ortadan kal‐
dırmak istedik. Çocuklarla uzaklaştırılan kö‐
pek ‘Fındık’ı bir araya getirmek için gereken
çalışmaları yaptık. Ortamı da zarar verecek
bir pozisyonda değil. Çocukların sevincini
görmek bizim için çok önemli” dedi.

Miniklerin Çağrısına Başkan
Orhan Duyarsız Kalmadı
Miniklerin Çağrısına Başkan
Orhan Duyarsız Kalmadı
Miniklerin Çağrısına Başkan
Orhan Duyarsız Kalmadı
Miniklerin Çağrısına Başkan
Orhan Duyarsız Kalmadı
Miniklerin Çağrısına Başkan
Orhan Duyarsız Kalmadı
Miniklerin Çağrısına Başkan
Orhan Duyarsız Kalmadı

Milli Eğitim Bakanlığı tarafından
bir süre önce başlatılan okulların

barınaktan köpek sahiplenmesi
adına başlattığı uygulama özel-
likle anaokulları ve ilköğretim

okullarının yoğun 
ilgisiyle 

karşılaşıyor. 

Milli Eğitim Bakanlığı tarafından
bir süre önce başlatılan okulların

barınaktan köpek sahiplenmesi
adına başlattığı uygulama özel-
likle anaokulları ve ilköğretim

okullarının yoğun 
ilgisiyle 

karşılaşıyor. 

Milli Eğitim Bakanlığı tarafından
bir süre önce başlatılan okulların

barınaktan köpek sahiplenmesi
adına başlattığı uygulama özel-
likle anaokulları ve ilköğretim

okullarının yoğun 
ilgisiyle 

karşılaşıyor. 

Milli Eğitim Bakanlığı tarafından
bir süre önce başlatılan okulların

barınaktan köpek sahiplenmesi
adına başlattığı uygulama özel-
likle anaokulları ve ilköğretim

okullarının yoğun 
ilgisiyle 

karşılaşıyor. 
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Son olarak Yarımca, Çiğdemli ve Kumluyazı’da
tadilat ve boyama çalışması yapan Aziziye
Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü’ne bağlı

ekipler ile Atatürk Üniversitesi Yönetim Bilişim Sis‐
temleri bölümünde öğrenim gören gönüllü öğrenciler
ilçedeki okulların tamamına dokunmayı hedefliyor.

Eğitimin her zaman önceliklerinin başında yer aldığını
belirten Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet

Orhan, Okullar Hayat Olsun projesiyle eğitim gören öğ‐
rencilerin ve eğitimcilerin bu faaliyeti sürdürürken
işlerini kolaylaştırmayı amaçlandıklarını söyledi.

Başkan Orhan,” Eğitime desteklerimiz daha önce
de gerçekleşti, bundan sonra da devam edecek. Okulla‐
rımızın fiziki şatlarını iyileştirmekle başlayan çalışma‐
larımız, eğitim materyallerine destek veremeye kadar
birçok alanda devam ediyor. Atatürk Üniversitesi’nde

eğitim gören gönüllü kardeşlerimizle birlikte okulları‐
mızın tadilat, boyama ve diğer gerekli işlemlerini yapı‐
yoruz. Hedefimiz ilçemizdeki okulların tamamında
gerekli çalışmayı yürütmek olacak. Bu anlamda bizimle
hem fikir hem de gönül birliği yapan Aziziye Kayma‐
kamlığı, Milli Eğitim Müdürlüğü ve gönüllü kardeşleri‐
mize teşekkür ediyorum.“ diye konuştu. Tadilat ve bo‐
yama çalışmalarına minik öğrenciler de destek oluyor.

Eğitime Renkli Destek
Aziziye Belediyesi eğitime olan yatırım ve desteklerine devam ediyor. Okullar Hayat Olsun projesi kapsamında incelemelerde bulunan
belediye yetkilileri, okulların boyama ve tadilat işlemlerine kadar birçok konuda destek veriyor. İlçedeki ilkokul, ortaokul ve liseleri kapsayan
proje ile bugüne kadar birçok okulda öğrencilerin eğitimini sürdürmesini kolaylaştıracak çalışmalar yapıldı.

Beraberinde Aziziye İlçe Milli Eğitim Müdürü
Nurullah Yavilioğlu ile Fatih Ortaokulu, Atatürk İlk‐
öğretim Okulu, 19 Mayıs İlköğretim Okulu ve 23
Nisan İlköğretim Okullarında kitap dağıtımını ger‐
çekleştiren Başkan Orhan, ilçe sınırlarındaki tüm
okullarda bu dağıtımın yapıldığını dile getirdi.
Hemen her yıl Aziziye’de ki okullarda benzer destek
çalışmalarını sürdüren Başkan Orhan, eğitimcilerden
ve öğrenci velilerinden tam not aldı.

Gönülden Gönüle Aziziye Projesi 
Tam Gaz Devam Ediyor
İlk olarak Aziziye Belediye Başkanı Muhammed

Cevdet Orhan tarafından projeden fiile dönüştürülen
ve öğrencilerin ihtiyaçlarının öğretmenlerin ara‐
cılığıyla Aziziye Belediyesi tarafından öncülüğünde
başlatılan ‘Gönülden Gönüle Aziziye’ projesi de
tam gaz devam ediyor. Bu projenin oluşumunda
büyük katkısı olan Başkan Orhan, yerel yönetimler
olarak daha da farklı projeler ile eğitim öğretime
desteklerinin devam edeceğini söyledi. Bu sayede
ihtiyaç sahibi öğrencilerin üslubuyla incinmeden

ihtiyaçlarının giderildiğini anlatan Başkan Orhan,
“Göreve geldiğimiz ilk günden bu yana geleceğimizin
teminatı çocuklarımız için desteklerimizi aksat‐
madan sürdürme gayretinde olduk.  Yerel yöne‐
timlerin asli görevi olmasa da kesinlikle yapması
gereken çalışmalar olduğu kanaatindeyim” dedi.

Yavilioğlu; Başkanımızın 
Desteklerini Takdir Ediyoruz
Kitap dağıtım uygulamasında bulunan Aziziye

İlçe Milli Eğitim Müdürü Nurullah Yavilioğlu ise be‐
lediyenin böylesi uygulamalarından duydukları mem‐
nuniyeti dile getirdi. Yavilioğlu, son olarak 8. Sınıf
öğrencileri için dağıtılan LGS kitabının öğrenciler
için büyük bir eksikliğin tamamlandığına vurgu yaptı.
Yavilioğlu, “Aziziye İlçe Belediye Başkanı Muhammet
Cevdet Orhan ilçemiz 8.sınıf öğrencilerimizin tama‐
mına LGS hazırlık kitabı hediye ettiler. Eğitim öğretimin
ortamlarımızın iyileştirilmesinde, akademik başarı‐
mızın artırılmasında, sosyal‐kültürel etkinliklerimizde
her zaman maddi ve manevi desteğini esirgemeyen
başkanımıza çok teşekkür ediyorum” diye konuştu.

Eğitimde Büyük Başarılar Bekliyoruz
Aziziye Belediyesi ilçede eğitim ve öğretime desteklerini sürdürüyor. Belediye başkanı Muhammed Cevdet Orhan, ilçede faaliyet gösteren 
ortaokul son sınıf öğrencileri için hazırlanan Liselere Giriş (LGS) hazırlık yardımcı kitabı dağıtımı gerçekleştirdi. 



Derneğin Cumhuriyet Caddesi’nde bulunan
binasında Başkan Orhan’ı Şube Başkanı
Fuat Demir ve yönetim kurulu üyeleri

karşıladı. Erzurum şehrinin ekono‐
mik potansiyellerinin masaya
yatırıldığı toplantıda termal
turizm olanakları ve imkan‐
ları değerlendirildi.

Programın açılış konuş‐
masını yapan MÜSİAD Erzu‐
rum Şube Başkanı Fuat De‐
mir, ülkeleri ayakta tutan en
büyük gücün ekonomi oldu‐
ğunu kaydetti. Demir, tüketim
toplumu olmaktan çıkıp, üre‐
ten ve katma değer ortaya
koyan bir toplum olabilmenin
gerekliliğine dikkat çekti.

Potansiyellerimizi De-
ğerlendirmeliyiz

Demir sözlerine şöyle devam etti.” Şehrimizin po‐
tansiyellerini değerlendirmeliyiz. Yapılacak yeni yatı‐
rımlar şehrimize gelecek turist sayısını artıracaktır.
Kış turizminin yanı sıra başka bir değer olan termal
turizmin üzerinde durmalıyız. Bölgemiz bu yönüyle
oldukça zengin. Ilıca, Pasinler, Köprüköy ve birçok böl‐
gede termal kaynaklarımız bulunuyor. Bu fırsatları iyi
değerlendirip kullanmalıyız. Tek başına bir adam dün‐
yaya karşı Türkiye’yi sırtında taşıyorsa, bizde bundan
hisse almalı, üzerimize düşeni fazlasıyla yapmalıyız.”

Termal Teşekkürü
Yerel yönetimler denildiği zaman Aziziye Beledi‐

yesi’nin adından sıkça söz ettirdiğini dile getiren

Demir, Başkan Muhammed Cevdet Orhan’ı tebrik etti.
Aziziye ilçesinde termal kaynakların çok verimli bir
şeklide kullanılarak, ekonomiye kazanımlar oluştu‐
rulduğunu söyleyen Demir,

Ilıca bölgesine termal alanında ya‐
tırım yapacaklarının da bilgisini verdi.

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, sözlerine dernek yöneti‐
mine faaliyetleri ve davetleri için teşekkür
ederek başladı. Başkan Orhan, Erzu‐
rum’un turizm potansiyelleri bakımından
oldukça zengin olduğunu, kış turizminin
yanı sıra termal potansiyelleriyle de de‐
ğer ifa ettiğini kaydetti.

Başkan Orhan, “ Ilıca geçmişten ge‐
len termal kaynağı bilinirliliğiyle bu‐
günkü marka tanınırlığına katkı sağlıyor.
Ilıca Termal AŞ eliyle işlettiğimiz tes‐
islerimiz, 3 havuza, 18 adet aile kabi‐
nine ve 100 yataklı otele sahip. Küçük sayılabilecek
bir işletme olmamıza rağmen misafir sayımız oldukça
yüksek ve kâr elde ediyoruz. Örnek olması açısından
oldukça önemli bir bilgidir” diye konuştu.

Ilıca Yatırımcıları Bekliyor
Başkan Orhan:” Resmî Gazete’de yayımlanan

turizm bölgeleri güncellemesiyle birlikte Ilıca’da
termal turizme yatırım yapılabilecek alanlar genişledi.

Bölgemize yatırım yapmayı planlayan her gi‐
rişimcimizi destekliyoruz. Bu anlamda

tesislerimizin bilançolarını da yatı‐
rımcılarımıza açarak, bölgedeki

yatırım fotoğrafını gö‐
rebilmeleri adına yar‐

dımcı oluyoruz. Şu
an Ilıca ve şehri‐

mizdeki diğer termal
alanları yatırım için ol‐
dukça önemli avantajlar
arz ediyor. Bu bölgeler
resmi turizm alanı ol‐
duğu için ilgili bakan‐
lıklardan da destek gö‐
rülüyor ve bu durum
da yatırımcının elini iyi‐
ce güçlendiriyor. Doğu
Anadolu Bölgesi’nde

bulunan diğer illerde yapılmış önemli
yatırımları görebiliyoruz. Gayemiz
şehrimizi sahip olduğu potansiyel‐
lerle hak etiği yere taşımaktır. Termal
turizm anlamında saygın olan şehir‐
lere hatta yurt dışında bu alanda
önemli yatırımı olan ülkelere gezi
yaptık. Edindiğimiz bu önemli tecrü‐
beleri bölgemizde değer haline dön‐
üştürmek en büyük hedefimiz. Bölge‐
mizi tercih edecek her yatırımcıyı biz
özel arabamızla hava alanından karşılar

ve bizden talep ettiği bütün bilgileri veririz. Yatırım
demek, üretim, istihdam ve yeni iş kolları anlamına
geliyor. Taşın altına elimizi değil gövdemizi koymaya
hazırız” şeklinde konuştu.

MÜSİAD Üyelerine
Termal Sunum

MÜSİAD Üyelerine
Termal Sunum

MÜSİAD Üyelerine
Termal Sunum

MÜSİAD Üyelerine
Termal SunumAziziye Belediye Başkanı

Muhammed Cevdet Orhan, Müs-
takil Sanayici İş Adamları Derneği
Erzurum Şubesi’nde (MÜSİAD) iş
adamlarıyla bir araya geldi.
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Erzurum'a 2 Bin 500
Sosyal Konut Yapılacak
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın himayelerinde Çevre ve Şehircilik Bakanlığı'nın koordinesi, Hazine ve Maliye Bakanlığı'nın
destekleriyle başlatılan 'Her Yıl 100 Bin Yeni Sosyal Konut' projesi kapsamında Erzurum'a 2 bin 500 konut inşa edilecek. Yatay
mimari anlayışla, mahalle ve komşuluk kültürüne uygun 2+1 ve 3+1 planında inşa edilecek konutlar Erzurumluları sevindirdi.

'Her Yıl 100 Bin Yeni Sosyal Konut'
projesi kapsamında merkez ilçeler Azi‐
ziye'ye 811 adet 2+1, 347 adet 3+1, Ya‐
kutiye'ye 770 adet 2+1, 330 adet 2+1,
Pasinler İlçesi'ne 46 adet 2+1, 96 adet
3+1, Şenkaya'ya ise 70 adet 2+1, 30 adet
3+1 ebadında konut inşa edilecek. 

Yaklaşık 2 bin 500 sosyal konut için
16 Aralık itibariyle Ziraat Bankası'na
müracaatlar başladı. İlkbaharla birlikte
ilk kazmanın vurulması beklenen konut‐
larla ilgili başta Büyükşehir Belediyesi
olmak üzere Aziziye Belediyesi de ha‐
zırlıklara başladı.

Erzurum Büyükşehir Belediye Başkanı
Mehmet Sekmen, gerek sosyal konut ge‐
rekse kentsel dönüşümde önemli çalış‐
malar yapıldığını söyledi. Çevre ve Şe‐
hircilik Bakanı Murat Kurum'un kısa sü‐
rede 3 kez Erzurum'a geldiğini hatırlatan
Başkan Sekmen, sosyal konutların yanı
sıra belediye olarak ta konut inşa ede‐
ceklerini ifade etti.  2023 yılına kadar
10 bine yakın konutun yapılacağı bilgisini
veren Başkan Sekmen, sosyal konutların
2 yıl içinde tamamlanıp vatandaşa teslim
edileceğini kaydetti. 

Vatandaşların çok düşük bir peşinat
ve 20 yıl vadeyle kira öder gibi konut
sahibi olacaklarını ifade eden Sekmen,
müracaatların fazla olması halinde konut
sahiplerinin kurayla belirleneceğini bil‐
dirdi. Yeni konutların şehrin gelişmesi
ve güzelleşmesine katkı sağlayacağını
vurgulayan Başkan Sekmen, "Hüküme‐
timizin yapacağı sosyal konutların yanı
sıra kentsel dönüşüm kapsamında biz
de belediye olarak yeni konutlar inşa
edeceğiz. 2023 yılı sonuna kadar Allah
devletimize zeval vermezse Erzurum'da
konut alanında büyük bir gelişme olacak.
Tosya, Veyisefendi, Hacıcuma, Kevelciler,
Taşambarlar ve çevresinde güzel bir ya‐
pılaşma olacak. Gölbaşı, Emin Kulbu, Sa‐
nayi ve Dağ mahalleleri adeta yeniden
inşa edilecek" diye konuştu. 

Ilıca Yeşil Mahalle'de 
Konutlar Yapılacak
Merkez Aziziye İlçesi Belediye Başkanı

Muhammed Cevdet Orhan, sosyal konut‐
ların daha önce kentsel dönüşüm çalış‐
maları kapsamında stok alan olarak ay‐

rılan Yeşil Mahalle'de yapılacağını söyledi.
Alanın mülkiyetinin TOKİ'ye ait olduğunu
kaydeden Başkan Orhan, "Aziziye ilçesinde
kentsel dönüşüm çalışmaları çok önceden
başlamıştı. Biz bunun şimdi meyvelerini
yiyeceğiz. Yaz aylarında bin tane konutun
sahipleri kurayla belirlenmişti. Yeni ya‐
pılacak sosyal konutlarla ilçemizde toplam
2 bin 158 konut yapılmış olacak. Bu yeni

konutlar ilçe nüfusunun artması demek.
Son 5 yıllık süreçte ilçemizin nüfusu 12
bin kişi artmıştı, konutlarla birlikte bu
artış devam edecek" dedi.

Erzurum'da Konut Fiyatlarını 
Etkileyecek
Erzurum'da emlakçılık yapan Emre

Kaya (25), sosyal konutların dar gelirlilerin

ev sahibi olmaları için büyük bir imkan
olduğunu söyledi. Kent merkezinde yapılan
yeni dairelerin fiyatının 300 bin liradan
başladığını kaydeden Kaya, "TOKİ'nin ya‐
pacağı konutların fiyatı dar gelirli vatan‐
daşlarımızın bütçelerine uygun. Ayrıca
TOKİ ilimizin doğusuna konut yaptığı için
buralar da güzelleşecek. Yeni konutlar biz
emlakçıların işlerini de artıracaktır" dedi. 

Dairelerin fiyatlarının yanı sıra kira‐
ların da çok afaki rakamlara ulaştığını
belirten vatandaşlar, sosyal konutların
dar gelirliye ev sahibi olma imkanı sağ‐
layacağını bildirdi. 

7 İle 5 Bin 100 Konut
Bu arada 'Her Yıl 100 Bin Yeni Sosyal

Konut' projesi kapsamında doğudaki 7 ile
5 bin 100 konut inşa edilecek. Konutların
3 bin 817'si 2+1, bin 783'ü ise 3+1 büyük‐
lüğünde olacak. 2 bin 500 konutla Erzurum
en fazla konut yapılacak illerin başını çe‐
kerken, diğer illere yapılacak konut sayıları
ise şöyle: Ağrı 500, Ardahan 300, Erzincan
500, Iğdır 300, Kars 600, Muş 400.
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Topraksız alanda modern tarımın
uygulanacağı Jeotermalli Domates

Serası Projesinin bölgede bir ilk olacağını
belirten MÜSİAD Erzurum Başkanı Fuat
Demir, bu projenin Erzurum ekonomisine
önemli katkı sağlayacağına inandıklarını
söyledi. Projenin Türkiye de örnek seracılık
alanında örnek teşkil edeceğini ifade eden
Demir, projenin sıradan bir seracılık olarak
görülmemesi gerektiğine dikkat çekti. Böl‐
genin sosyo ekonomik kalkınmasını ve atıl
durumdaki arazileri jeotermal kaynakları
kullanarak tarımı geliştirmeyi hedefledik‐
lerini belirten Demir, Aziziye ilçe sınırları
içerisinde uygulanacak olan proje için yer
tespitinin de yapıldığını söyledi. 

Ayrıca söz konusu sera projesi kapsa‐
mında daha az suyla daha fazla üretim ya‐
pılacağını da belirten Demir, ilk etapta yak‐
laşık 10 dönümlük arazi üzerine kurulacak
sera da 15’i kadrolu olmak üzere yaklaşık
20 kişinin istihdam edileceğini bildirdi. 

Yılın 9 ayında aralıksız ürün alacaklarını
ve ürünlerin çoğunlukta başta Rusya olmak
üzere dış ülkelere ihraç edileceğini anlatan
MÜSİAD Başkanı Fuat Demir, yaklaşık 7.5
milyon TL’ye mal olması planlanan yatırımın
yıllık net karının 1 milyon 780 bin TL
olarak hesaplandığını ve 5.5 yıl içerisinde
de kendini amorti edeceğini açıkladı. 

Demir, Biyokütle Enerji Destekli Jeo‐
termalli Domates Serası Projesi’ ile ilgili
yaptığı açıklamada şu ifadeleri kullandı: 

“Kışı soğuk ve uzun yazı kısa ve serin
olan bölgelerde jeotermal enerji kullanmak
ve jeotermal enerjide sıcaklık‐debi‐yer kay‐
ması vb. durumlarda zaten var olan atık‐
lardan türetilmiş yakıtlardan enerji üreterek
desteklemek sureti ile örtü altı üretim yap‐
mak, bölge ekonomisine yüksek oranda kat‐
ma değer kazandıracak aynı anda atıkları
kullanmak projeyi sürdürülebilirliğini garanti
edecektir. Sadece Aziziye ilçemizde her yıl
70.000 tonun üzerinde evsel‐bağ bahçe‐ta‐
rımsal atık üretilmektedir. Çoğunlukta hay‐
vancılık faaliyetlerine dayalı yem bitkisi
üretimi yapılan bölgemizde neredeyse sebze
ve domates üretimi hiç yok düzeyde bu‐
lunmaktadır. Yalnızca Aziziye ilçesinin günlük
ortalama 17 ton domates tüketimi bulun‐
maktadır. Bu proje başta istihdam olmak
üzere üretim çeşitliliği ve gelişme kayde‐
decektir. Bu proje ile ülkemizin her köşesinde
her türlü iklim şartlarında tarımsal faali‐
yetlerin ve seracılığın önü açılacaktır. Doğal

kaynaklarımızı kullanmak sureti ile hem il‐
çemizin ekonomisini güçlendirerek, yörenin
kalkınmasını hızlandıracak, hem de küçük
alanlarda yüksek kapasitelerde ürün yetiş‐
tirilmesi ile kış aylarında da üretim yapıl‐
masının önünü açacaktır.” 

Projedeki Ana Hedefler
MÜSİAD Başkanı Fuat Demir, projedeki

4 ana hedefi ise şöyle sıraladı: 
1. Hedef :
Bölgenin sosyo‐ekonomik gelişmişliği‐

nin artmasına katkıda bulunmak: İşsizlik
oranını düşürmek, verilen göçü azaltmak,
geçim kaynaklarını çeşitlendirmek, sahip
olunan doğal enerji kaynak kullanımını ve
kullanım çeşitliliğini artırmak, İhracat ya‐
pabilme kapasitesi oluşturmak. 

2. Hedef: 
Atıl durumdaki arazi sayısını azaltmak:

Tarımsal üretimi ve çeşitliliği artırmak,
Topraksız tarım ile verimi yükseltmek, mo‐

dern tarım tekniklerini uygulamak, çiftçi‐
lerimize öncülük yapıp örnek teşkil etmek. 

3. Hedef:
Bölgenin üretim potansiyelini artırmak:

Hayvancılık faaliyetlerine dayalı yem bitkisi
üretimi yapılan bölgemizde neredeyse üretimi
hiç bulunmayan ancak günlük ortalama 17
ton domates tüketimi bulunan ilçemize bu
projeyi kazandırmak. Bu konuda yatırım yap‐
mayı düşünen müteşebbisleri cesaretlendirmek. 

4. Hedef:
Projenin sürdürülebilirliğini garanti

etmek atıkları geri kazanmak:
Doğal kaynakları ile ün salmış bölge‐

mizde doğal kaynakların tarımda da kul‐
lanılmasını yaymak ilçemizde üretilen ev‐
sel‐bağ bahçe‐tarımsal atıklardan enerji
üretmek büyük projelerin önünü açmak
yerli teknolojilerimizi kullanmak müte‐
şebbislerimizin hem sera yeri bulma ko‐
nusunda hem de jeotermal kaynakların
yanında biyokütle kaynaklarından da fay‐

dalanma konusunda önünü açmak ve sür‐
dürülebilirliği de yanında garanti etmek.

Daha Sağlıklı Ürün Elde Edilecek
Bu proje ile yenilenebilir enerji kay‐

naklarının seracılıkta kullanımı ile hem
seracılık alanında faaliyet gösterecek mü‐
teşebbislere uygun zemin hazırlanması
amaçladıklarını sözlerine ekleyen Demir,
“Yenilenebilir enerji kaynaklı seracılık ya‐
pılarak gıda güvenliği açısından daha sağlıklı
bir üretimin gerçekleştirilmesi amaçlan‐
mıştır. Yenilenebilir enerji kaynaklı sera‐
cılıktan sağlanacak yüksek gelirle diğer
sektörlere kaynak aktarılması sağlanarak
İlçemizde modern tarımda canlılığın artı‐
rılması amaçlanmıştır. Bu yapılan yatırım
ile diğer çevre il ve ilçelerde yapılacak ça‐
lışmalara ışık tutulması hedeflenmiştir. Ay‐
rıca, modern ortamda organik tarım yapı‐
lacaktır. Ürünler uluslararası standartlarda
özellikle yenilenebilir enerji kaynakları ile
üretildiğine dair belgeleri alınacaktır. Ürün‐
lerin yurt dışı piyasalarda katma değerini
artırmak üzere “Yenilenebilir enerji kay‐
naklı, jeotermal enerji kaynaklı modern
sera ürünü‐ yeşil ürün” vb. logolar gelişti‐
rilecek ve Erzurum – Aziziye‐Ilıca ürünü
tescilleri yapılacaktır. Sera oluşturulmasının
altındaki nedenler bölgenin ihtiyaç anali‐
zinin yapılması sonucunda elde edilmiştir.
Topraksız tarım yapılmasının sektörel ve
bölgesel kalkınma açısından yararları ise
hem göçün artması önlenecek, hem zirai
ilaç kullanımını azalacak, hem su israfını
önleyecek, hem de verimsiz topraklar de‐
ğerlendirilerek arazin yapısı ve iklim şartları
dikkate alınmada yapılan yanlış toprak iş‐
leme yöntemleri toprağın erozyonla taşın‐
ması engellenecektir. Topraksız tarımda,
çevresel sürdürülebilirlik içerisinde yerli
katı ortam materyallerinin kullanımı da
planlanmıştır. Ayrıca yağmur sularının de‐

polanması ve sulama suyu olarak
kullanılması
p l a n l a n ‐
maktadır”

dedi.  

MÜSİAD ve Aziziye Belediyesi İş Birliği İle; 

Dondurucu Soğuklarda
Üretim Yapılacak
MÜSİAD Erzurum ile Aziziye Belediyesi tarafından ortak yürütülen Biyokütle Enerji Destekli Jeotermalli
Domates Serası Projesi’ tamamlanarak şirket kurma çalışmalarına başlanıldı. İlk etapta yaklaşık 20
kişinin istihdam edileceği serada üretilecek olan ürünlerin büyük bir çoğunluğu yurt dışına ihraç edilecek. 



Timur Meral
(Ilıca Mahallesi Muhtarı)

Şinasi Terzioğlu
(Selçuklu Mahallesi Muhtarı)

Erdinç Altun
(Saltuklu Mahallesi Muhtarı)

Başkanımız Muhammed Cevdet Or‐
han’ın hizmette kararlı ve istişare yön‐
temi gerçekten mutluluk verici. Ilıca‐
mızın son yıllarda Termal Turizmde
ön plana çıkmasında da etkin olduğunu
söyleyebilirim. 6 yıla yaklaşan hizmeti
döneminde de Ilıca için çok büyük
emekler verdi. Büyük riskler alarak
hizmette sınır tanınmayacağını gös‐
terdi. Bunlarla birlikte TOKİ’nin en
yoğun yatırımlarının olduğu mahalle
konumunda olan Ilıcamıza daha da
köklü yatırımlar yapılmasını talep edi‐
yoruz. Ilıca mahalle muhtarı olarak
makamına gittiğim her zaman güler
yüzle karşılandığımı ve taleplerde sa‐
mimiyetlerinden emin olduğumu da
ifade etmek istiyorum. AK Parti bele‐
diyeciliğinin güzel örnekleri Aziziye’de
sergileniyor. Umarım bundan sonra
ki dönemlerde Ilıcamız hak ettiği hiz‐
metleri alacaktır. Görev süreleri bo‐
yunca Ilıca mahallemize hizmetlerin
gelmesi yönünde büyük gayretleri olan
Aziziye Belediyesi yönetim ve tüm ça‐
lışanlarına teşekkür ediyorum.

Son yıllarda nüfusu hızla artan Azi‐
ziye İlçemizin bu konuma gelmesinde
değerli başkanımız Muhammed Cev‐
det Orhan’ın emeklerini inkâr ede‐
meyiz. Bilhassa Dadaşkent beldemiz
örnek timsali imar uygulamaları ile
yaşanabilir bir kent haline geldi. Er‐
zurum’da nüfus sürekli düşme eğili‐
minde olduğu halde diğer ilçelerden
ve merkezden yoğun göç alan bir ma‐
halle konumundayız. Adeta uydu kent
görünümünde olan mahallemizin ih‐
tiyaçlarının giderilmesi konusunda
başkanımızın gayretlerini inkâr ede‐
meyiz. Altı dönemdir muhtarlık yap‐
mam hasebiyle birçok belediye baş‐
kanı ile çalışma imkânı buldum. He‐
men hepsinden memnun olduğumu
söyleyebilirim. Fakat mevcut başka‐
nımız Muhammed Cevdet Orhan’ın
genç dimağı ve dinamik yapısı Aziziye
ilçemize çok şey kazandırdı. Özellikle
muhtarlara verdiği önemi tartışmak
bile istemiyorum. Son muhtarlık bi‐
naları bizlerin rahat ortamlarda işi‐
mizi yapmamıza vesile kıldı.

31 Mart tarihinde yapılan seçimler
ile birlikte göreve başlamış olmanın
heyecanını halen daha taşımaktayım.
Muhtarlık görevinin büyük bir yük
ve bir o kadarda sorumluluk olduğu‐
nun farkında olarak talip olduk ve
hemşerilerimizin layık görmesi ile
bu makama getirildik. Aziziye Belediye
Başkanımızın vizyonu ve görev anla‐
yışının diğer yöneticilerden çok farklı
olduğunu belirtmek istiyorum. Halka
hizmeti hakka hizmet olarak gören
başkanımızın Aziziye ilçesi için büyük
kazanç olduğu kanaatindeyim. Sal‐
tuklu mahallemiz son yılların en hızlı
büyüyen mahallerinden birisi haline
geldi. Vatandaşın sakin huzurlu ol‐
duğu gerekçesiyle tercih ettiği Aziziye
ilçemizde daha sosyal mekanların
oluşması içinde başkanımızın giri‐
şimlerini bekliyoruz. Aziziye Beledi‐
yesi yönetim kadrosundan çalışan en
küçük birimine kadar bu ilçeye hizmet
etmek için canhıraş çaba gösteriyor.
Yeni dönemde yeni ve daha iyi hiz‐
metler bekliyoruz.   

Muhtarlarımız 
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Erzurum Muratpaşa Camii’nde
yapılan sohbete gençlerin ve
bayanların ilgisi yoğun oldu. Sa‐

bah namazında yapılan organizasyona
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan’ın yanı sıra  Aziziye Belediye
Başkan Yardımcıları, belediye meclis üye‐
leri ile birlikte TÜGVA yönetim kurulu,
lise teşkilatları da varlık gösterdi. İlahiyatçı
Prof. Dr. Nasrullah Hacımüftüoğlu’nun
namaz sonrasında gençler için yaptığı
söyleşide mest etti.  Muratpaşa Camii
kürsüsünde gençlere seslenen Hacımüf‐
tüoğlu, günümüz gençliğinin içinde bu‐
lunduğu acı tablonun ancak İslam’a sa‐
rılmakla giderileceğinin altını çizdi. Barış
dini İslam’ın model gösterdiği gençliğin
geleceğin barış elçileri olacağını söyleyen
Hacımüftüoğlu, “Dil, din, coğrafi farklara
rağmen kardeşliği telkin eden Kur'an'dır.
Kardeşlik şuuru tüm insanlığa yayılmazsa,
kardeşlik olmaz. Bu noktada eğitimi ailede
başlatmak lazım. Üniversiteye gelene ka‐
dar toplumda bu tür şeylerin öğretilmesi
lazım. Ancak toplumda eğitim noktasında

en üst mertebe üniversiteler olmasına
rağmen, buralarda polisin, jandarmanın
olmasına aklım ermiyor. Şuurlu insanların
olması gereken üniversitelerde kardeşliğe
aykırılıklar olmaması gerekiyor." dedi.

Çorba İkramı Aziziye 
Belediyesi’nden
Namaz programı sonrasında Aziziye

Belediye Başkanı  Muhammed Cevdet
Orhan, Başkan Yardımcıları, belediye
meclis üyeleri ve gençler cami önünde
hatıra resmi çekildi. Yeni yılın ilk ışıkla‐
rında düzenlenen Sabah Namazı Buluş‐
maları sonrasında katılımcılara çorba ik‐
ramı verildi. Namaz ve Sohbet sonrası
verilecek çorba ikramını Aziziye Beledi‐
yesi karşıladı.  Organizasyona katılan
Başkan Orhan, bu tür organizasyonların
her daim destekçisi olacaklarını söyle‐
yerek TÜGVA’nın bu çalışmasından duy‐
duğu memnuniyeti dile getirdi. Gençliğin
desteklenmesinin önemine değinen Baş‐
kan Orhan, “Hiç kimse umutsuzluğa ka‐
pılmasın. Gençlerimiz emin adımlarla

geleceği inşa etmek için geliyorlar. Sosyal
ve kültürel anlamda AK Parti iktidarla‐
rının gençler için yaptığı projelerde ar‐
tarak devam edecektir. Cumhurbaşkanı‐
mız Recep Tayyip Erdoğan’ın gençlere
gösterdiği özel ilgiyi müşahede ediyoruz.
Siyaset arenasında da son yıllarda AK
Parti ile başlayan genç katılım bunun
göstergesidir” diye konuştu.

Bayan Katılımcılar Yoğun İlgi 
Gösterdi
Muratpaşa Camii’nde ki Sabah Namazı

Buluşmalarına TÜGVA lise teşkilatları ve
bayanların yoğun ilgisi görülmeye değerdi.
Vatandaşlarında katılımının yüksek ol‐
duğu cami kalabalığı sabah namazları
için özlenen tabloyu ortaya çıkardı.

Gülakar; Genç Nesil Dolu 
Dolu Geliyor
Sürekli olarak yaptıkları Sabah Namazı

Buluşmalarında genç nesli namaza teşvik
etmek olduğunu söyleyen Türkiye Gençlik
Vakfı (TÜGVA) Erzurum Temsilcisi Sey‐

fullah Gülakar, farkındalık oluşturmak
amacıyla yaptıkları bu çalışmalardan
olumlu tepkiler aldıklarını diye getirdi.
Gülakar, “Geçliğimiz dolu dolu geliyor.
Bilinçli bir gençlik amacındayız. TÜGVA
dünya üzerinde iyi ve güzele dair ne varsa
savunan, her daim hakkın ve adaletin ta‐
rafında olacak bir nesil yetiştirme amacıyla
kurulmuş yeni nesil bir gençlik vakfıdır.
Genel Başkanımızın da sürekli olarak dile
getirdiği gibi Biz TÜGVA olarak; gençliği‐
mizin başıboş geçeceğini bize dayatan
yaklaşımlara rağmen, inanmışlık ve azim
içinde “genç” tanımını değiştirmek adına
yola çıktık. Bundan sonrada yapacağımız
çalışmalar ile gençliğin kültürel ve sosyal
gelişimlerinde katkıda bulunmak için
çaba göstereceğiz” dedi.

TÜGVA’dan Sabah 
Namazı Buluşmaları

Kurulduğu günden bu yana
sosyal ve kültürel alanda

yaptıkları çalışmalarla göz
dolduran Türkiye Gençlik
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Aziziye Belediye Başkanı Mu‐
hammed Cevdet Orhan, Aziziye
İlçesi’nde Çarşamba ve per‐

şembe günleri kurulan semt pazarlarında
pazar esnafının sorunlarını dinliyor. Sü‐
rekli hale getirdiği esnaf gezisini en az
ayda bir olarak gerçekleştiren Başkan
Orhan, özellikle çocukların ilgisi ile kar‐
şılaştı. 

Soğuk kış şartlarına aldırış etmeden
ekmek mücadelesi veren Semt Pazarcıları
talep ve beklentilerini Başkan Orhan ile
paylaştılar. Beraberinde zabıta ekipleri
ile birlikte gezen Başkan Orhan, ev alış‐
verişi yapmayı da ihmal etmedi. Pazar
esnafının meyve ikramını da geri çevir‐
meyen Başkan Orhan, semt pazarlarına
yalnız orta gelir seviyesinde ki vatandaş‐
ların değil üst gelirli vatandaşlarında ta‐
lebinin olduğunu söyledi. Pazar esnafının
birer birer taleplerini alan Başkan Orhan,
“Aziziye’de kurulan pazarlarımızda es‐
nafımızın rahatlıkla ticari çalışma yapa‐
bilmesi için tüm kolaylıkları sağlıyoruz.

Hem vatandaşımızın hem de esnafımızın
memnun kaldığı semt pazarlarımızın
daha iyi koşullara gelmesi için çalışma‐
larımız devam ediyor” şeklinde konuştu.

Pazarlardaki Düzen 
Memnuniyet Verici
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed

Cevdet Orhan, Erzurum'un hemen her
semtinde, kurulduğu semtin ya da ku‐

rulduğu günün adıyla anılan semt pa‐
zarları var olduğunu belirterek; “Bu pa‐
zarlarda çok sayıda tezgâh yan yana ku‐
ruluyor, gıdadan tekstile, ev eşyasından
bahçe gereçlerine kadar birçok ihtiyaç
maddesi satılıyor. Aziziye’de semt pa‐
zarları gerçekten çok düzenli bir faaliyet
gösteriyor. Belediyemiz, bir düzen ve ter‐
tip içerisinde vatandaşlarımıza her böl‐
gede çok güzel bir semt pazarı hizmeti

veriyor” dedi.
Başkan Orhan, semt pazarı esnafı ve

vatandaşları ziyaret etmenin önemi de
değinerek; “Onlarla muhabbet ettik. Bu
vesile ile dilek ve şikâyetlerini öğrenmiş
olduk. Gördüğümüz kadarı ile vatandaş‐
larımızda bir memnuniyet söz konusu,
pazarlarımızdaki hizmetlerin aksamadan
daha iyi yapılabilmesine gayretimizi sür‐
düreceğiz” ifadelerini kullandı. 

Aziziye’nin Büyümesinde 
Esnafımızın Büyük Katkısı Var
Genç, yaşlı herkesin ilgisiyle karşılaşan

Başkan Orhan Aziziye’nin gelişmesinde
esnafın çok önemli rol oynadığını belirtti.
Orhan, “Başlatmış olduğumuz dev pro‐
jelerle Aziziye geleceğe koşuyor ve artık
cazibe merkezi oluyor. İlçemizde büyük
bir değişimi ve dönüşümü gerçekleştiri‐
yoruz. Son yıllarda Aziziye’nin nüfusu
artan tek merkez ilçe olması bu gerçeği
ortaya koymaktadır” dedi.
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AK Parti belediyeciliği Cum‐
hurbaşkanımız Recep Tayyip Er‐
doğan’ın vizyonunu yıllardan be‐

ridir sürdürmesi hasebiyle vatan‐
daşa hizmette büyük merha‐

leler elde etmiştir. Lideri‐
mizin 25 yıl önce İstan‐
bul’dan meşalesini yaktığı
yeni belediyecilik anlayışı
ile hem ülkemizin hem
de şehirlerimizin çehresi
değişmiştir. Şehirlerimiz
hayat dolu şehirler ha‐
line gelmiş, Türkiye, ço‐
cuklarının bilgi evlerin‐
de, kültür merkezlerin‐
de, bilim sanat merkez‐
lerinde, millet kıraat‐
hanelerinde, millet bah‐

çelerinde gönlünce, re‐

fah içinde, özgürce yaşayacağı şehirlere
kavuşmuştur. 

AK Parti, Cumhurbaşkanımız Erdo‐
ğan’ın “Gönül belediyeciliği” olarak ta‐
nımladığı anlayışı yıllardır uyguluyor.
Bu yaklaşımın özünde halka yüksün‐
meden hizmet etmek, tevazu sahibi
olmak ve kibirden uzak durmak pren‐
sipleri yer alıyor. Belediye ile halk ara‐
sındaki duvarların kaldırılması ise vaz‐
geçilmez bir ilkedir.

Aziziye Belediye Başkanımız Mu‐
hammed Cevdet Orhan’ın, Cumhur‐
başkanımızın belediyecilik vizyonu‐
nu takip ederek çalışmasını takdire
şayan buluyorum. Hizmet merkezli
düşünmek yerine insan merkezli bir
anlayışla beklentilerin çok ötesinde
çalışmalar yapılabilir. Tüm mahalle
statüsündeki köylerimizde sosyal

donatı alanlarını görmek mümkün
artık. Öyle ki önceki dönemlerde
böylesi bir yatırım hayal bile değildi.
Artık düğün salonlarının varlık gös‐
terdiği mahallelerden bahsedebili‐
yoruz. Vatandaşlarımızın talep çıtası
da bir o kadar yükselmiş durumda.
Artık şehir merkezlerinde ne varsa
vatandaşımız köylerinde de onları
istiyor. Çoban evleri, yaylalarda hay‐
vanların serinlemesi için yapılan
yapılardan tutun da hemen her hiz‐
meti görmek mümkün.  Kabuğunu
kırmış sürekli büyüyen bir Aziziye
için hiç durmadan çalışacağımızdan
kimsenin kuşkusu olmasın.

Ömer Faruk Yarba
Aziziye Belediyesi

Meclis Üyesi (AK Parti)

Göreve geldiğimiz 31 Mart seçimlerinden
bu yana çalışmalarımızda samimiyeti ilke
edinme gayretinde olduk. Bu kadim şehri,
daha iyiye daha ileriye taşımak, bizi bu gö‐
reve layık gören hizmetin en iyisine layık
olan vatandaşlarımızın daha huzurlu, refah
ve rahat yaşamaları için yılmadan yorul‐
madan çalışma gayreti içindeyiz. 

Değerli başkanımız Muhammed Cevdet
Orhan’ın tensipleri ile geldiğim bu görevde
onun vizyonunu ve hizmet şevkinde oluşunu
taktire şayan buldum. Aziziye Belediyesi
tüm personeli ile başkanımızın çizgisiyle
hizmet verme gayretindedir. İlçemiz 69
mahalle statüsündeki köyleri toplamda 72
mahallesiyle Erzurum’un en büyük coğrafi
alanına sahip ilçesi olmasıyla hizmetlerin
zorluk kazandığı bir yerleşim birimidir.
Fakat tüm bu olumsuzluklara rağmen ma‐
hallelerimiz yatırımlardan nasibini almıştır.
Gerek sosyal yatırımlar gerekse rutin be‐
lediyecilik namına hizmet almayan mahalle
kalmadığını belirtmek isterim. 

Halka hizmeti Hakka hizmet şuuruyla

hareket edeceğimin bilinmesini isterim.
Aziziye son yıllarda övgüye layık bir ilçe
konuma gelmiştir. Artan nüfus bu durumun
en bariz göstergesidir. Belediyemiz tara‐
fından son yıllarda özellikle artışa geçen
sosyal donatı alanları ve yeşil alanlar ilçenin
daha yaşanabilir bir hale gelmesinde etken
olmuştur. 

Erzurum’un batıya açılan penceresi ko‐
numundaki Aziziye en güzel hizmetleri al‐
maya layık bir ilçemizdir. Bundan sonra ki
süreçte de başkanımızın yapmayı planladığı
yatırımları müşahede etmiş biri olarak önü‐
müzdeki dönemde de Aziziye ilçemizin bü‐
yük yatırımlara ev sahipliği yapacağını ifade
etmek istiyorum.

Sadece seçim döneminde değil, vazife
içerisinde bulunduğumuz her an belediye‐
ciliği bir gönül işi olarak gördük. Bundan
sonra da böyle görmeye devam edeceğiz.
Günlük politikaların uzağında bölgemize,
şehrimize ve ülkemize daha iyi nasıl hizmet
edebiliriz, vatandaşlarımızın rahatı ve refahı
için neler yapabiliriz saikı ile amaçlarımız
doğrultusunda emin adımlarla yürümeye
devam edeceğiz. Gücünü ve etkisini siz de‐
ğerli hemşerilerinden alan bizler, sizler için
çıktığımız bu yolda her fedakârlığı yapmaya
dün olduğu gibi bugünde hazırız. İleriye

dönük olan ve projelerimizin de siz
değeri Erzurumlular ve Aziziyeliler
için olduğunu bilmenizi isteriz. 

İlçemizin tarihi, kültürel ve sosyal
dokusuna uygun olarak önümüzdeki
süreçte Allah’ın izniyle yeni muştuları
beraber karşılayacağız. 

Hakkın takdiri ile hakkın‐
dan aldığı gücü yine halkı
için Hakka dayalı adalet ve
hizmet ilkesi doğrultusun‐
da bizlere fırsat ve imkân
sunan siz değerli hem‐
şerilerimizle mahcup ol‐
mamak en büyük eme‐
limizdir.

Bizler bu yola yarın
ve ikbal kaygısı ile
çıkmadık. Amacımız
hizmetti ve bu hiz‐
meti yapmaya de‐
vam edeceğiz. An‐
cak şunu asla unut‐
mayacağız ve asla
unutturmayacağız;
“Yarınlar yorgun
olanların değil, raha‐
tından vazgeçenlerin
olacaktır.”

Abdussamet Acar
Aziziye Belediyesi

Meclis Üyesi (AK Parti)

Meclis Üyelerimiz 
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Ehram Tasarımları
Artık Her Yerde

Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, Erzurum 1. Or‐
ganize Sanayi Bölgesinde faa‐

liyet yapan firmalara firma isimleri ve
logolarının işlenmiş olduğu ehram tasa‐
rımlarından hediye etti. Çizmelioğlu, Kaf‐
kas Plastik, Erteksan, Gençler Metal ve
1. Organize Sanayi Bölgesi Başkanlığına
ziyarette bulunan Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan, firma yöneti‐
cileri ile yaptıkları çalışmalar hakkında
uzun uzun sohbet etti. Firmaların belediye
çalışmalarına verdikleri katkılar ile birlikte
organize yapılan çalışmalara vurgu yapan

Başkan Orhan, bilhassa belediyelerin va‐
tandaşlara yaptığı yardımlarda OSB fir‐
malarının gönüllü desteklerinin memnu‐
niyet verici olduğunu söyledi.

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan daha sonra Erzurum OSB

Başkanı Murat Kurnuç ile bir araya geldi.
Ehram konusunun ağırlık kazandığı soh‐
bette son yıllarda Aziziye Belediyesinin
kültürel sanatsal çalışmalarının takdire
şayan olduğunu anlatan Başkan Kurnuç,
“Yıllarca Erzurum kültürünün yansıması

olan ehram sanatı son yıllarda modernize
bir hal aldı. Kadın giysisi olarak kullanılan
ehramın erkekler içinde takı ve giysi mo‐
delleri ortaya çıkmaktadır. Bunda Belediye
başkanımızın katkılarını inkar edemeyiz”
diye konuştu.

Başkan Orhan; Ehram 
Artık Türkiye Markası
Ehramın modernize modellerinin top‐

lumun her kesiminin ilgi odağı haline
geldiğine dikkat çeken Aziziye Belediye
Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, dü‐
zenlenen fuarlarda tanıtımını yaptıkları
ehram modellerinin geliştirilmeye müsait
olduğunu söyledi. Erzurum’un tarihi 6
bin yıla kadar uzanan bir köklü geçmişi
olduğunu hatırlatan Başkan Orhan, bu
köklü geçmişin kültürünün de bir o kadar
eski olduğunu anlattı. Başkan Orhan,
“Çok geniş yelpazesi olan bir kültüre sa‐
hibiz. Kültürümüzü yaşatmak ve bu po‐
tansiyeli harekete geçirmek için belediye
olarak çalışmalarımız aralıksız sürüyor.
Ehram simgesinin tescili büyük bir ka‐
zanımdır” dedi.

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, söz konusu artışın ilçenin
cazibesini de artırdığına dikkat çekti. Nü‐
fusu 63 bine yaklaşan Aziziye İlçesi’nde
açılışı gerçekleşen ticari işletmeleri sürpriz
ziyaretlerde bulunan Başkan Orhan, tica‐
rethanelerin varlıklarını sürdürmesi için
yerel yönetimler olarak desteklerinin sü‐
receğini söyledi. Yeni işletmelerin talep‐
lerinin ivedilikle çözümü için çaba gös‐
terdiklerini dile getiren Başkan Orhan, es‐
nafa bakış açısı olarak çok farklı bir yönetim
anlayışı sergilediklerini ifade ederek “Bize
göre küçük esnaf biterse ülke biter. Bunun
olmaması için Aziziye’ de ki esnafla ortak

çalışmalar yürütüyoruz. Belediye mecli‐
simizde mutlaka bir veya iki esnaf temsilcisi
arkadaşımızı meclis üyesi olarak yazıyoruz.
Esnafın güçlü olması için öncelikle söz
hakkının bulunması gerekiyor.” dedi.

Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, belediye olarak esnafa yö‐
nelik desteklerinin de altını çizdi. “Esnafa
destek, ekonomiye destektir” diyen Başkan
Orhan, esnafın bir kentin can damarı ol‐
duğunu söyleyerek, “Bugün yeni iş yerlerini
açan esnaf arkadaşlarımıza ruhsatlarını
verdik. Esnaf arkadaşlarımızın ahilik kav‐
ramını benimsemelerini, mahallesinde gü‐
venilir bir kişi olmalarını, güler yüzle kom‐

şulara hizmet etme gerekliliklerini hatır‐
lattık. Bizler neler yapabiliriz, nasıl katkı
sunabiliriz diye sohbet ettik.  Aziziye’de
yeni iş yerlerinin açılması hepimizin yü‐
zünü güldürüyor. Esnafımız başımızın tacı.
Esnaf bir kentin can damarlarıdır.” diye
konuştu.

Erzurum’un nüfusu sürekli artan ilçelerinin başında gelen Aziziye’de
konutlaşma ve ticari faaliyetler de yoğunlaşma görmek mümkün.
İlçedeki ticari işletmelerin sayısında ki artış her kesimi memnun ediyor. 

Erzurum kültürünün zenginlikleri arasında yer alan ve kadınlarımızın yıllarca giysi alarak kullandığı ehram,  Aziziye
Belediyesi tarafından coğrafi işaret olarak tescil ettirilmesi sonrasında modern tasarımları ile Türkiye’nin gözdesi oldu. 

Esnafa Destek Ekonomiye Destektir
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Birlik’ten Kuvvet Doğdu
Gazetemiz Aziziye’de bu haftadan itibaren ‘Eko‐

nomiye Yön Verenler’ başlıklı yazı dizimizde sizlere
Erzurum ekonomisine katma değer sağlayan fir‐
maları ve yöneticilerini taşıyoruz. İstihdama
katkı sağlayan ve kalkınmaya doğrudan katkı
veren bu firmalarımızı tanıtma gayretinde ola‐
cağız. Bu hafta ilk olarak sizlere Birlik Un ve
Gıda San. Paz. Ve Tic. A.Ş’ni sütunlarımıza taşı‐
yoruz. Yönetim Kurulu Başkanı ve Genel Müdür
Yavuz Akpınar’ın gayretleri ile 1993 yılında
kurulan firma günlük 250 ton kapasiteli kepek ve
un üretimiyle kendi alanında Doğu Anadolu Bölgesinin
en gözde firmalarından biri olarak gösteriliyor.

Büyük Hayaller Büyük Hedeflere Ulaştırdı
Birlik A.Ş. Genel Müdürü ve kurucusu Yavuz Akpınar,

firmanın ilk kurulduğu zamandan bu yana büyük mesafeler
kat ettiğini dile getirdi. Her türlü olumsuzluklara rağmen
istihdamdan ve gelişimden tüaviz vermediklerini söyleyen
Akpınar, “ Bir hayalimiz vardı! Bereketli topraklarımızın
eşsiz buğdaylarından ürettiğimiz unu mutfaklara taşımak.
1993 yılında Doğu Anadolu’nun un ve kepek ihtiyacını
karşılamak üzere çok ortaklı şirket yapımız ile yola çıktık.
Çok çalıştık. Kuruluşu itibariyle günde 250 ton kapasiteli
üretim yapabilen fabrikamız, bu gün sizlerin desteği ile
üretimine devam etmektedir. 2000 yılında daha kalitelisini
sunmak için çalışmalarımızı hızlandırdık. Müşteri mem‐
nuniyeti, kaliteli ürün ve kesintisiz hizmet anlayışını temel
alarak kurumsallaşmayı ve daha profesyonel hizmet vermeyi
hedefledik. Tüm ürünlerimiz Türk Standartları Enstitüsü
tarafından onaylı, temiz ve güvenilirdir” doiye konuştu.

Hep Yeni, Hep Daha İyi
2005 yılının ilk çeyreğinde fabrika modernizasyonu

da tamamladıklarını hatırlatan Birlik A.Ş Genel Mü‐
dürü Yavuz Akpınar, “Üretmeye devam ediyoruz.
2006 yılında kurduğumuz Yem üretim tesisi, 2007
yılı Mayıs ayında faaliyete geçmiştir. Bu tesis de
son teknolojiyle donatılmış olup günlük üretim
kapasitesi 500 ton dur. Karma yem üretimimizle böl‐
gemize yüksek kalite standardını getirmiş bulun‐
maktayız. 2016 yılında Doğu Anadolu Bölgesinin en
büyük yumurta üretim tesisini bünyemize katarak
Un, Yem ve Yumurta üretimi alanında Özlü Un, Özlü
Yem, Özlü Yumurta, Adem Usta Un, Daphan Un, Er‐
zurum Yem ve Export Yem markalarımız ile faaliyet‐
lerimizi artırarak sürdürmekteyiz” diye konuştu.

100’den Fazla Kişi İstihdam Ediliyor
“Çabamızın sonuçlarını almaya devam ediyoruz”

diyerek sözlerini sürdüren Genel Müdür Akpınar, “Şir‐
ketimizin kuruluşunda 10 kişi istihdamı ile başladığımız
ticari hayatımıza bugün itibariyle 100 den fazla çalışanla
devam etmekteyiz. Ayrıca şirketimizin faaliyete geçtiği
yıllarda bölgemizde yıllık yaklaşık 50.000 ton olan

hububat üretimi, şirketimizin bölge‐
mize verdiği önem ve değer ile bu‐
gün yıllık 200.000 tonlara kadar

yükselmiş ve bu sayede şirke‐
timiz direk olarak faydasının
yanında dolaylı olarak ta
bölgemize büyük katma
değer sağlamıştır. Çalış‐
ma hayatına başladığı
günden bugüne kadar,

disiplinli, dürüst ve
ahlaklı çalışmayı

prensip edinen şirke‐
timiz, bu sayede bugün

ülkemizde sektörümüz‐
de bulunan firmalar
arasında üst seviye‐
lere gelmiştir” şek‐
linde konuştu.

“2023 Yı-
lında Daha
Fazla İstih-
dam Daha
Fazla Üre-
tim He-
defliyo-
ruz”

Birlik
A.Ş Genel Mü‐
dürü Yavuz Akpınar,
Türkiye Cumhuriyetinin
2023 hedefine paralel olarak fir‐
malarının da daha fazla istihdam ve
üretim hedeflediklerini dile getirdi. Erzu‐
rum’un marka değeri haline geldiklerini vurgu‐
layan Akpınar, “Amacımızda uzun vadeli hizmet
vermek gayretiyle Erzurum için istihdam kapısı
haline gelmek gayretindeyiz. Doğrudan ve dolayı
olarak binlerce insana gelir sağlıyoruz. Bundan
sonraki süreçte de sürekli büyümek gayretinde
olacağımız sözünü veriyorum”

Atlı Spor Kulüplerine Sponsorluk
Sosyal ve kültürel çalışmalarda da firma

olarak katkı sağladıklarına dikkat çeken Birlik
A.Ş Genel Müdürü Akpınar, “Ata sporumuz atlı
cirit sporunun daha da gelişmesi ve yaygın
hale getirilmesi için bizlerde varlık göstermek
istedik. Cirit denilince Erzurum, Erzurum de‐
nilince cirit akla geliyorsa bu sporun yaşatılması
gerekir kanaatindeydik.  Erzurum da bulunan
Akıncılar Atlı Spor Kulübü’ne (Cirit Takımı)

s p o n s o r
olduk.  Bunun
gibi sportif kulüplere
katkılarımız devam edecek‐
tir” şeklinde konuştu.

Ambalaj 
Üretiminde
Doğu’da Tek

Erzurum Organize
Sanayi Bölgesi’nde 1978

yılından bu yana teneke
ambalaj üretimiyle Erzurum

ekonomisinde köklü bir geç‐
mişe sahip olan ER‐TEK‐

SAN A.Ş 1999 yılında şir‐
ketleşerek kurumsallaş‐

ma yolunda ilerlemeye
başlamış günümüze kadar

faaliyetlerini devam ettir‐
mektedir. Firma yetkilisi Za‐

fer Arınç, ER‐TEK‐SAN A.Ş
2001 yılında TS EN ISO

9001:2001 belgesi ile kalitede
kendini tescillediğine dikkat çekti.

Doğu Anadolu Bölgesi’nde faaliyet alanı
olarak Doğu Anadolu'da tek olduklarını

kaydeden Arınç, “250 gr'dan 20 kg'a kadar her
nevi teneke kutu ambalaj üretimi yapan tesisimiz

ürün yelpazesine plastik kutu ambalaj üretimini
de ekleyerek ambalaj sektöründe hizmet vermeye
sınır tanımamaktadır. Böylece 1978 yılında başlayıp,

halen daha ambalaj üretiminde faaliyet gös‐
teren firmamız müşterilerimizin istek

ve beklentilerini dikkate alarak
teknolojiyi yakından takip

edip her zaman
daha ileriye

g i t ‐

meyi kendine amaç edinmiştir” diye konuştu

“Plastik ve Metali Sanatla Buluşturuyoruz”
Yüze yakın personeli bünyesinde istihdam eden

ERTEKSAN, gelecek yıllarda da adından söz ettireceğe
benziyor. Firma sorumlusu Zafer Arınç, üretimlerinde
plastik ve metali sanatla buluşturduklarına vurgu
yaptı. Üretim Sonrası Destek Doğu reklam kombi‐

nasyonlarının bütünü olduğunu anlatan Arınç,
“ER‐TEK‐SAN, müşteri istek ve beklentilerini

dikkate alarak ve her geçen gün kalite anla‐
yışını daha da yükselterek sürekli gelişme
bilinciyle katılımcı ve ekip çalışması yönetim
biçimini ön planda tutarak sektörde her za‐
man daha iyiye ulaşmayı kendisine amaç
edinmiştir. Bu amaca ulaşabilmesi İçin, doğru
planlama, eğitimli personel, çalışma disiplini,
ekip çalışması, teknolojiden faydalanma ve

çevre şartlarının korunması gibi vazgeçilmez
prensiplerimiz bulunmaktadır” dedi.

“Kalitemizden Taviz Vermedik”
1978' den Bugüne kadar Er‐Tek‐San Teneke Kutu

Ambalaj Tesislerinin aralıksız hizmet bütünlüğü
sağladığına dikkat çeken Firma Sorumlusu Zafer
Arınç, “Ambalajın en önemli görevlerinden biri her
türlü evsel ve endüstriyel ürün için imalatçıdan
müşteriye kadar uzanan yolda çok yönlü sağladığı
korumadır. Kaliteli Ürün üretiminden hiçbir zaman
taviz vermedik. Erzurum menşeli olup yurtdışına
ihracat yapan sayılı firmalar arasındayız. Gerçek‐
leştirdiğimiz projelerin amacı; enerji maliyetlerini
düşüren, kapasite ve kaliteyi artıran, insani kontrol
yöntemlerini tamamen elimine eden otomatik sis‐
temlerle şirketimize katkı sağlamaktır. Bu projeleri

gerçekleştirirken tasarım ve analiz çalışma‐
larından tutun, imalat ve deneme aşa‐

malarına kadar geçen tüm sü‐
reçleri kendi bünyemizde

gerçekleştiriyoruz”
diye konuştu.

Zafer
Arınç

Yavuz 
Akpınar

EKONOMİYE YÖN VERENLER
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Aziziye Belediyesi destekleriyle dü‐
zenlenen Aziziye AK Parti Gençlik

Kolları tarafından organize edilen Halı
Saha Futbol Turnuvası çekişmeli maçlara
sahne oldu. Gençlerin yoğun ilgi gösterdiği
turnuva Olimpiyat Parkı halı sahalarında
yapıldı. 150’nin üzerinde gencin katıldığı
futbol turnuvasının gelecek yıllarda da
devam ettirileceği bildirildi. 

7’şer kişilik 25 takımın mücadele
ettiği turnuvanın başlama vuruşunu Azi‐
ziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan yaptı. Karşılaşmalar sonunda de‐
receye giren takımlar düzenlenen törenle
ödüllendirildi. 

Gençlerimizin Sportif Aktivite-
lerde Destekçisiyiz

Aziziye Belediyesi Nikah Salonunda
organize edilen ödül törenine Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han, AK Parti İl Başkanı Mehmet Emin
Öz, AK Parti Aziziye İlçe Başkanı Ensar
Coşkun, AK Parti Aziziye Gençlik Kolları
Başkanı Haluk Ziya Beyoğlu ile birlikte
Erzurum Spor AŞ Genel Müdürü aynı za‐
manda BB Erzurumspor Basın sorumlusu
Ahmet Dal katıldı. 

Aziziye İlçe Gençlik Kolları Başkanı
Haluk Ziya Beyoğlu, Aziziye ilçesinde
sportif ve sosyal faaliyetler ile gençler

arasındaki birlikteliği sağlamayı amaç‐
ladıklarını söyledi. Organizasyonda katkısı
olan Büyükşehir ve Aziziye Belediyesi’ne
teşekkürlerini ileten Beyoğlu, ilk döne‐
minde Türkiye’nin en genç belediye baş‐
kanı unvanını alan Aziziye Belediye Baş‐
kanı Muhammed Cevdet Orhan’ın yap‐
tıkları çalışmalarda sürekli olarak destek
çıktığını hatırlattı. 

Sportif Projelere Kapımız Açık
Törende konuşan Spor AŞ Genel Mü‐

dürü ve BB Erzurumspor Basın Sözcüsü
Ahmet Dal, büyükşehir belediyesinin
spora verdiği desteklerden bahsetti. Dal,
“Büyükşehir Belediye Başkanımız Meh‐
met Sekmen’in spora verdiği destekleri

anlatmama gerek yok. Üç yıl üst üste
şampiyon yaparak Süper lige çıkardığı
BB Erzurumspor örneği ile bunu görmek
mümkündür. Bunun yanı sıra milyarlarca
TL’ye mal olan spor yatırımları ve yapa‐
cakları Erzurum’un spor şehri unvanını
almasına vesile olmuştur” dedi.

Yerel Yönetimlerimiz Boş Durmuyor
Aziziye AK Parti İlçe Başkanı Ensar

Coşkun, ise yaptığı konuşmada sportif
ve sosyal aktivitelerin önemine değindi.
AK Parti ile birlikte gençlerin siyasette
edindikleri yer ile birlikte kültürel, sosyal
ve sportif aktivitelerde artışa dikkat
çeken Coşkun, “Yerel yönetimlerimiz Tür‐
kiye genelinde olduğu gibi Erzurum’da

da gençler için proje geliştirip, gençlerin
istifadesine sunmaktadırlar. Bu anlamda
kendilerini tebrik ediyorum” dedi.

Ak Gençlik Emin Adımlarla Geliyor
AK Parti Erzurum İl Başkanı Mehmet

Emin Öz, İl ve ilçe gençlik kolları yöne‐
timlerinin sürekli olarak gençlerin ihtiyacı
olan aktiviteler düzenlediklerini belir‐
terek, ‘Sağlam Kafa sağlam vücutta bu‐
lunur’ prensibini ilke edindiğini söyledi.
Başkan Öz, “Sürekli olarak gençler ile is‐
tişarelerimizde böylesi organizasyonlara
destek vereceğimizi onlara hatırlatıyoruz.
Kahvehaneleri dolduran gençlik bizleri
üzüyor. Aziziye Belediye Başkanımızın
bu anlamda gençlere fazlasıyla destek
verdiklerini müşahede ediyoruz. Bundan
sonda bu desteklerinin devam edeceğine
inancımız tamdır” şeklinde konuştu.

Gençlerimiz İçin Her Projenin
Destekçisiyiz

Turnuvada dereceye giren birinci ta‐
kımda her bir kişiye gram altın ikinci ve
üçüncü takıma forma ile birlikte her takıma
kupaları verildi. Tamamı Aziziye Belediyesi
sponsorluğunda yapılan turnuvanın ödül
töreninde konuşan Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan, Aziziye ilçesinde
yapılan sportif aktivitelerin yoğunluğuna
değindi. Son yıllarda artan spor yatırımları
ile dikkat çeken Aziziye’nin şehrül‐emini
olarak destek ve yatırımlarının artarak de‐
vam edeceğini söyleyen Başkan Orhan,
“ERASMUS Programları ile yurtdışına gön‐
derdiğimiz gençlerimize eğitimlerine büyük
katkı sağladığımızı düşünüyorum. Bununla
birlikte öğrenci yurtlarının en fazla bulun‐
duğu ilçe olarak yoğun bir genç nüfusa hitap
ediyoruz. Bu da bizi genç projelerde sorumlu
kılıyor. Hal böyle olunca projelerimizin ço‐
ğunluğunda gençlerimizin de memnuniyet‐
lerini esas alıyoruz” diye konuştu.

AK Parti Aziziye İlçe Gençlik
Kolları tarafından futbol turnu-
vası düzenlendi.18-30 yaş arası
tüm gençleri kapsayan turnu-
vanın başlama vuruşunu Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan yaptı.

AK Gençlik Futbolda Buluşturdu

lIıca İdmanocağı  Belediyespor’un
yeni yönetimi futbolcular ve teknik heyetle
yemekli tanışma toplantısında bir araya
geldi. Aziziye Belediye Başkanı Muham-
med Cevdet Orhan, “Geçtiğimiz sezon
şampiyon olduk. Bu yıl şampiyonluğu-
muzu BAL’la taçlandırmak  istiyoruz”
dedi.

Erzurum 1. Amatör Kümenin şampi-
yon adaylarından Ilıca İdmanocağı Be-
lediyespor’un onuruna moral yemeği ve-
rildi. İdmanocağı Belediyespor’un yeni
yönetimi ile futbolcuların tanışma top-
lantısı oldukça renkli geçti.  Düzenlenen
yemekli toplantıya Aziziye Belediye Baş-
kanı Muhammed Cevdet Orhan, Kulüp
Başkanı İlhan Umut Akdaş ile yöneticiler,
teknik heyet ve futbolcular katıldı.

Gayret Sizden Destek Bizden
Yemekte konuşan İdmanocağı Bele-

diyespor Başkanı ve Aziziye Belediye
Başkan Yardımcısı İlhan Umut Akdaş,
“Geçen yıl şampiyon olan ve BAL baraj
maçı oynayan takımımıza takviyeler yaptık.
İnşallah bu sezon daha da başarılı ola-
cağız. Yunus Aydın hocamıza ve futbol-
cularına güveniyoruz.  Destek bizden
gayret futbolcu kardeşlerimizden. İnşallah
ipi göğüsleyeceğiz” dedi.

Hedefe Birlikte Kenetleneceğiz
Ilıca İdmanocağı Belediyespor Onursal

Başkanı ve Aziziye Belediye Başkanı Mu-
hammed Cevdet Orhan ise yaptığı açık-
lamada onursal başkan olarak her zaman
İdmanocağı’nın en büyük destekçisi ol-

duklarını belirtti.
Aziziye halkı olarak Şampiyonluğa ve

Bölgesel Amatör Lig için kenetlendiklerini
ifade eden Başkan Orhan,  “Geçtiğimiz
sezon müthiş bir birliktelik oluşturduk.
Bunun sonunda da rekorlar kırarak, 1.
Amatör Kümede şampiyon olduk. Yakutiye
Belediyespor’la BAL baraj maçı yaptık.

İnşallah geçen sezon elde ettiğimiz şam-
piyonluk başarımızı bu sezonda gösteririz.
Hatta İnşallah başarımızı BAL’la taçlan-
dırırız” diye konuştu.

Başkan Orhan, şampiyonluk yarışında
futbolculara başarı dileklerini iletirken,
Fair- Play ruhunu da elden bırakmama-
larını istedi.

BAL’la Taçlandıracağız
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Aziziyeli Çocuklar
Geleceğe Kayıyor
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Geleceğe Kayıyor

Her alanda yaptığı hizmetlerle adını
duyuran Aziziye Belediyesi yarıyıl

tatilini fırsat bilerek ilçedeki ilkokul ve or‐
taokul öğrencilerine düzenlediği kayak
kursu ile ilgi odağı oldu. Erzurum Kayak
Kulübü, Karspor ve Aziziye Belediyesi ön‐
cülüğü ile yarıyıl tatili ile birlikte başlatılan
kayak kursu 15 gün sürdü.

Aziziye ilçe sınırlarında ilkokul ve orta‐

o k u l ‐
larda okuyan 25

öğrencinin belirlenerek
eğitime alındığı kurslarda öğren‐

cilerin a’dan z’ye tüm ihtiyaçları karşılandı.
İlçede eğitim gören ilköğretim 1‐2‐3‐4 ve
5. sınıf öğrencileri için kayak kursu düzen‐
leyen Aziziye Belediyesi Erzurum Kayak
Kulübü ve Kar Spor işletmeciliği tarafından
çoraplarından giysilerine varıncaya kadar
tüm kayak malzemeleri ve giysileri hediye
edildiği kayak kursu sonunda öğrenciler
umut vaat ettiler. Sabah 08:00’de başlayan
kurslar 16.30’da sona erdi. 

Kayak Sporuna Kazandırılacaklar 
10 Ocak tarihine kadar okul yönetimleri

aracılığı ile belirlenen öğrencilere kurs ver‐
diklerini söyleyen Erzurum Kayak Kulübü
Koordinatörü Oğuz Ünal, iki gün temel eği‐
timinin ardından öğrencilerin tüm pistlerde
kayabilecek konuma geldiğine dikkat çekti.
Sabah erken saatlerde servis ile evlerinden
alınan öğrencilerin gün sonuna kadar tüm
ihtiyaçlarının karşılandığını söyleyen Ünal,
“Aziziye Belediyemizin bu uygulamasının ka‐
yak sporuna büyük katkısı oldu.  5 kayak
hocamızla çocuklarımızın eğitimlerinde
gayret gösteriyoruz. Diğer kurumlarında bu
şekilde kayakçı yetiştirmek adına girişimleri
olmasını isteriz. Özellikle küçük yaştaki ço‐

cukların eğitim‐
leri kolay olmakla bera‐

ber sportif etkinliklerinin geliş‐
mesi amacındayız. Kayağa yatkınlıklarını

tespit ettiğimiz 3 ile 5 öğrencinin sezon bo‐
yunca yetiştirilip kulübe kazandırmayı he‐
defliyoruz. Kış sporları alanında Erzurum’un
istenilen düzeye gelmesinde böylesi etkin‐
likler oldukça önemli” diye konuştu. 

Projelerimiz Devam Edecek
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed

Cevdet Orhan, Organize ettikleri proje ile
dünyanın en büyük kayak merkezlerinden
biri olarak gösterilen Palandöken’e sahip
bir şehirde kayak sporuna katkı sağlamak
aynı zamanda çocukların yarıyıl tatilinde
eve kapanmadan sportif aktivite edinmesi
amaçladıklarını söyledi. Başkan Orhan, “Baş‐
latılan uygulamaya destek veren Erzurum
Kayak Kulübü ve Kar Spor İşletmeciliğine
teşekkür ediyorum. Bundan sonraki süreçte
de benzer çalışmalara imza atmayı düşü‐
nüyoruz. Çocuklarımızın kayak sporuna yo‐
ğun ilgisini müşahede ettik. Bu durum kış
sporlarında Erzurum’un başarısını da artı‐
racaktır” diye konuştu.

Belediye Kış Sporu İçin Kulüp Kuracak
Palandöken’de düzenlenen törenle ser‐

tifikalarını ve ödüllerini alan öğrenciler kayak
sporunu öğrenmenin mutluluğunu yaşadılar.
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan ile Erzurum Kayak Kulübü yöneticileri
ve öğrencilerin katıldığı törene yarıyıl tatili
münasebetiyle Erzurum’da bulunan Anadolu

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Şafak Ertan
Çomaklı’da katıldı.

Aziziye Belediyesi olarak eğitimden
spora kültürden sanata kadar birçok alanda
destek sağladıklarını hatırlatan Başkan Or‐

han, dünyanın en güzel pistleri ve kar kali‐
tesine sahip olan Erzurum’un kış sporlarında
bu potansiyeli harekete geçirmek için çaba
gösterdiklerini kaydetti. Düzenlenen bu or‐
ganizasyona yalnızca çocukların aktivitesi
olarak bakmadıklarını bunun yanında kış
sporlarına gelecekte kayakçı yetiştirilmesine
öncülük ettiklerini dile getiren Başkan
Orhan, “Belediyemiz bundan böylede kış
sporlarında öncülük edecektir. Bir sonraki
projemiz hep bir öncekinden daha nitelikli
daha geniş çaplı olacaktır. Aziziye Belediyesi
bünyemizde kış sporuna yönelik spor kulübü
bile düşünülebilir” dedi.

Erzurum’un Aziziye ilçesindeki
ilkokullarda okuyan 25 öğrenci Az-
iziye Belediyesi, Kar Spor ve Erzu-
rum Kayak Kulübü’nün desteği ile
düzenlenen kursta kayak yapmayı
öğrendi. Yarıyıl tatili boyunca Pa-
landöken’de kayak öğrenen öğren-
ciler, düzenlenen törenle
sertifikalarını aldı.


